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4.5.25  -הישיבה התקיימה ב

:משתתפים

 ראש העיר   - מר איציק רוכברגר 

 מנכ"לית העירייה   - :גב' פרח מלך

 ס' ר' העיר וחבר מועצה  -  מר יעקב קורצקי 

ס' ר' העיר וחבר מועצה   -  עו"ד עידן למדן

 ס' ר' העיר וחברת מועצה -  שוייצר גב' הדר  

 חברת מועצה   -  גברת לירון בלומנר 

 חברת מועצה   -  עו"ד דניאלה רון יעקובי 

 חברת מועצה    - גב' בת שבע אלקובי 

חבר מועצה    - מר מוטי גינדי 

 חברת מועצה   - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 חבר מועצה   - אהד בלייר מר 

 חבר מועצה   - דן רוקמר 

 חברת מועצה   -  עו"ד נאוה פרס

21:30 האצי  חברת מועצה   - גברת ענת לין 

21:55 האצי  חברת מועצה   - גב' סיון  דהן 

 חברת מועצה   -  עו"ד גייל שורש 

 חבר מועצה   - מר גיא קלנר 

 חבר מועצה   - מר עופר קליך 

 צוות מקצועי

   יועץ משפטי    -  עו"ד מיכה בלום

 גזבר העירייה   -    מר אסף אפרים

אדר' שי אללוף   - מהנדס העיר  

 ווטרינרית  -   רפש יליג ר"ד
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 :סדר היום

 
 9.3.25מיום  13-ו 16.2.24מיום  12אישור פרוטוקול מן המניין מס'  .1

 23.2.25מיום  10-ו  15.1.25מיום  9אישור פרוטוקול שלא מן המניין מס'  

 שאילתות 
 שאילתה של חברת מועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא תוכנית למיקומו של בי"ס אורים  .2

 למבנה אגף החינוך ברחוב יצחק שדה )מצ"ב תשובה(  
 

 שאילתה של חברת המועצה גייל שורש בנושא מקור תקציבי למימון בונוס לסייעות   .3
 ) מצ"ב תשובת גזבר העירייה(   2025שיעבדו בפסח 

 
 שאילתה של חברי המועצה גיא קלנר, סיון שמרי דהאן, בנושא ביצוע החלטות מועצה   .4

 קודמות בתחום הביטחון. ) מצ"ב תשובה(  

 הצעות לסדר
 הצעה לסדר של חברות סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי   .5

 בעיר לחמישה ימי לימוד.  
 

 הצעה לסדר של חברת המועצה קרן ברנדס מקסימוב בנושא מתן מענה כולל לחתולי   .6
 הקהילה.  

 הצעה לסדר של חברי סיעה "באה בטוב "בנושא רובע הדר תכלול צרכים ופתרונות   .7

 הצעה לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי "בנושא תווי חניה באזורים בעיר.   .8

 
 צעה לסדר של סיעת "חופשי בעירנו "בנושא איסור השכרת אצטדיון גרונדמן והפחתת  .9

 מטרדי רעש.  

 נושאים 
 אישור מסמך מדיניות לפתיחת עסקים בשבת בהתאם להחלטה ואישור הצוות העירוני   .10

 מצ"ב   –שהוסמך להמליץ על אישור מסמך המדיניות 

   2025אישור פרוטוקול ועדת יקיר העיר לשנת  .11
 יהודית  ע"ש   5ע"ש יעל מן ורח' מס'   4אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי רח' מס'  .12

 מצ"ב    -ניסיהו
אישור ראש העיר מר איציק רוכברגר וחבר המועצה אוהד בלייר, כדירקטורים בתאגיד   .13

 המים "שרונים"  

 )יוסבר על ידי גזבר העירייה מר אסף אפרים(  2025אישור תבחינים לתמיכות לשנת  .14

  70הארכת שירותה של עו"ס הגברת שולי קוממי מעל גיל  .15

  11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  .  16
 

לשנת   .17 רימונים  הכלכלית  החברה  של  כספיים  דו"חות  מנכ"ל    2025אישור  ידי  על  )יוצג 
 החברה הכלכלית רימונים מר דהאן מאיר(  

 
מתן אישור ליועץ המשפטי לתת הרשאה לממ"ח שכר לטפל בדו"חות השנתיים של תיכון   .18

   רוטברג ותיכון אלון )יוסבר על ידי גזבר העירייה מר אסף אפרים(

 שונות.   .19
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 1 פרטי כל

 2 

 9.3.25מיום  13-ו 16.2.24מיום  12אישור פרוטוקול מן המניין מס'  .1

 .23.2.25מיום  10-ו 15.1.25מיום  9אישור פרוטוקול שלא מן המניין מס' 

 3מתכבד לפתוח את ישיבת המליאה מן המניין מס'   אניערב טוב  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4עדיין לא אלופות.  ,  בנות של שחקניות שלנוה . תחילת הישיבה אני רוצה להוקיר תודה, לברך את 15

 5עכשיו יש להם עוד משחק של  מחזיקות גביע המדינה.  זכו בגביע.  ,לא  ,נערות א' וב' ונערות ב'

 6עוד לא התחלתם נכון? שלוש עשרה. אז אנחנו הזמנו   ?הגמר. אליפות  עכשיו יום שלישי ומתי עוד

 7לא יודע מה. היה סגור בשם  אני בפעם הקודמת ונתקעתם עם התנועה היה הפגנות משהו  ןאתכ

 8 בקשה ענת.  במביאות כבוד לרמת השרון. גאווה גדולה ו  ןכולנו את

 9אני רוצה להגיד ככה אתן באמת מביאות כבוד גדול לעיר שלנו. ויש לי כמה דברים   :גב' ענת לין

 10חשובים להגיד. ספורט נשים זה לנגד עינינו ואתן הדוגמא לזה. אתן מייצגות את ספורט הנשים  

 11שיש. סלוגן זה עוצמה, התמדה ונחישות. ולראות   גאווה בעיר בצורה הכי טובה שיש והכי מעוררת 

 12ילדות בכיתה א' מסתובבות עם חולצה שכתוב עליה, עוצמה, התמדה ונחישות, זה הדבר הכי חזק  

 13שיכול להיות. אני רוצה להגיד לכם אני יודעת שזה קשה להיות ספורטאי, קשה להיות ספורטאית  

 14מתבגרת. קשה לשמר ספורטאיות. אתן בטח חוות את זה על בשרכן ומה שקורה פה בעיר זה  

 15מטורף בכל קנה מידה. אנחנו המחלקה הכי גדולה והכי מצליחה בארץ ואני חושבת שקודם כל  

 16אני חושבת שהדרך שלכם מוכיחה את עצמה כי יש  וצוות שעומד פה.  ל בגלל הדרך. והדרך בעיקר  

 17הרבה מאוד הישגים. זכיתם בגביע גם בנערות ב' וגם בנערות א' כל הכבוד. אני בטוחה שביום  

 18יזכו באליפות וכולם מוזמנים להגיע. המשחק בשלוש בקריית יערים זה חוויה  גם שלישי נערות א' 

 19יוצאת דופן לראות אותן משחקות ונלחמות על המגרש. ואני רוצה להגיד לכם שההתמדה שלכן  

 20שמראים שילדות שעסקו בספורט בילדות מגיעות   מחקריםיש   .כלהוהשקעה שלכן שווה  

 21יכולות לשבור כל תקרת  את  לתפקידים מאוד בכירים גם שנשים בלי קשר לספורט קיבלתם ו

 22 המון.  בכן זכוכית שרק תרצו. אנחנו מאחלים לכם הרבה הצלחה וגאים 

 23 תודה לצוות.    אז :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24  איציק אפשר מילה?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 אפילו שתיים. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 הדבר הזה בלי להגיד שגלית מוסאי.  כל  לגלית אי אפשר להגיד את  :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 זה בדיוק מה שהתחלתי לומר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2אני משאירה לך להתחיל אבל גלית את השראה לכולנו. לא רק לילדות   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 גם לנשים למבוגרות רוצות לראות איך כולכן אשרינו שזכינו בכן. תודה.  

 4אני גם רוצה להוסיף מילה קודם כל אני מתרגשת לראות אתכן. אתן   : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5שייכות לדור הזה אולי חלק מאיתנו זה קצת מובן מאליו לראות ילדות עם כדור. אנחנו בתקופה  

 6מחזה נדיר. בהמשך לדברים יש   ,שאנחנו שיחקנו כדורסל ילדות לראות ילדה עם כדור זה היה וואו

 7אמירה כזאת שאומרת את עושה ספורט את תמיד מנצחת ואמירה הזאת היא כל כך נכונה.  

 8אליס מילר שבזכותה יש היום קורס טייס הבחורה שפרצה את תקרת  המועדון הזה יצא מה

 9הזכוכית בצה"ל. בזכותה היום נפתחו כל הרבה מאוד יחידות קרביות. ואני בטוחה ומשוכנעת  

 10שנשמע על כל אחת מכן גם אם היא לא שחקנית הכי מדהימה והחמישייה הפותחת. אתן תגיעו  

 11רחוק ואתן תראו את זה. אז אני מאחלת לכן מכל הלב בהצלחה ותודה לצוות האדיר הזה ואני  

 12והטובות  בנות, יוכלו לעשות ספורט שישחקו פה הרבה מאוד  נשכיל לוודאמקווה שאנחנו כמועצה  

 13באמת ספורטאיות מצוינות והיתר יעסקו בספורט  לליגות ה, ביותר   הבכיר יצטיינו ויגיעו למקום  

 14 כי ספורט זה החיים. בהצלחה. 

 15יאללה תביאו את הגביע. נצטלם   מה עושים תמונה עם הגביע? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 כולנו.

 17 .מתארגנים לתמונה קבוצתית

 18אישור   הראשון.  הנושאטוב אפשר להתחיל? להמשיך. טוב חברים  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19מי בעד? תודה אושר.   יש הערות?  9.3.25מיום   13ו  16.2.24, מיום 12פרוטוקולים שמן המניין מס' 

 20יש   23.2.25מיום  10ופרוטוקול מס'   15.1.25מיום . 9אישור פרוטוקולים שלא מן המניין מס' 

 21 מי בעד? נמנעים שלושה. או קי. תודה רבה חברים.  הערות?

 22 

    9.3.25מיום  13-ו   16.2.24מיום  12פרוטוקול מן המניין מס' אישור החלטה: 

  23.2.25מיום  10-ו   15.1.25מיום   9לא מן המניין מס' שואישור פרוטוקול                

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן,   בעד:

 נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי,            

 דניאלה רון יעקובי          

 קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  נמנעו:

 23 
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 1 

 2 

שאילתה של חברת מועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא תוכנית למיקומו של בי"ס אורים . 2

 . למבנה אגף החינוך ברחוב יצחק שדה )מצ"ב תשובה(

 3יום ועל פי הסעיף   21אני הגשתי שאילתה ישירה לראש העיר היא לא נענתה אחרי  :מר אהד בלייר

 4  תמיד אומרים אה אוקי. ביקשתי להעביר אותה לשאילתה רגילה. היא לא נכללה פה בסדר היום.

 5 .  להיות חלק מהישיבההגשתי שאילתה על פי כל הקריטריונים היא הייתה צריכה 

 6אני אתייחס לזה בסדר. נתייחס לזה כהצעה. או כשאילתה. אני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 הלאה.  יענה לך אני מבטיח. נתחיל ממך. 

 8שאילתה בנושא תוכנית למיקומו של ביס' אורים במבנה אגף החינוך   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9ביקשת להעביר   15.1.25מיום  9בישיבת מועצה שלא מן המניין מס'  . רקע,  ברחוב יצחק שדה

 10מכפר ירוק לרחוב יצחק שדה מבנה אגף החינוך.   ת בית הספר אוריםהחלטה תקצוב לצורך העבר 

 11ההחלטה שהעברת נעשתה ללא שנתת מענה לשאלות מהותיות בנוגע לבעיות תנועה צפויות. מענה  

 12הצהרת כי  בעת שיפוצים נרחבים הצפויים בבתי ספר בעיר.  קולטלחטיבה שלישית וכן צורך בביס' 

 13אני אחרי  "בכוונתך להתחיל בהפעלת ביס' כבר בספטמבר הקרוב. ציטוט שלך מן הפרוטוקול  

 14שעשינו את הבדיקות ואת כל ההתאמות אנחנו רוצים כבר בספטמבר שיגיעו שיהיו שם בבית  

 15. לבקשתי בעיון בתוכנית לפרויקט הגדול לאור העובדה שהצהרת שנעשו בדיקות ציטוט  "הספר

 16שלך מן הפרוטוקול דוגמא לא טובה כי ביס' אורים עשינו את כל הבדיקות ואת כל הנתונים וכל  

 17כל הבדיקות שבעולם נעניתי על ידי מנכ"לית העירייה כי העירייה רק  וכן עשינו מה שצריך 

 18. אחד, מה סטטוס התוכנית מה  ישאלותילהלן לאחרונה התקשרה עם מתכנן לתכנון תוכנית. 

 19. אלו בדיקות נעשו בהקשר להחלטה למקם את ביס' אורים ביצחק  2הלו"ז המתוכנן לפרויקט? 

 20. האם ניתנה הזדמנות לתושבים להגיש  3שדה ומה תוצאותיהן? אלו נתונים הובילו להחלטה? 

 21. איזה מענה מתכוון אגף החינוך לתת לעומס הצפוי בחטיבות בשנים  4התנגדות ולשתף בעמדתם? 

 22. היכן יקלטו  5תכנון ארוך טווח לקריית חינוך אלא לטווח שנים קרובות.  אינה להקרובות הכוונה 

 23. לאן מתוכנן לעבור  6ילדי ביס' ואלה תכנונים שיפוצים מסיביים, הריסה קלמן אוסישקין וכו'. 

 24  ח?"אגף החינוך והאם המעבר כולל של השפ

 25אני עניתי לך בכתב. אני אקריא את התשובות. לפרויקט הזה   טוב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26כבר  . 2אם לא יהיו עיכובים.  26אוקטובר -מונו אדריכלים צפי השלמת הפרויקט הוא בספטמבר
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 1לפני שבע שנים נבחן מיקומו החדש של בית הספר אורים ונבחנו מספר חלופות לבסוף נמצא כי  

 2יצחק שדה הוא המקום המתאים ביותר לביס' אורים בהתאמה עם הנהלת ביס' ובכפוף להעברת  

 3. החלטות התקבלו במסגרת הנהלת העיר והדרג המקצועי ככל  3אגף החינוך למיקומו החדש. 

 4נדרש לפרסום להגשת התנגדות הדבר יבוצע בהתאם לחוק. בשלב זה חטיבות הביניים מצויות  ו

 5  ,תלמידים  1806בחטיבות תשפ"ג   1772לדוגמא בתשפ"ב היו   ,בהפחתת עומס מהשיא אשר היה

 6. כחלק ממערך השיקולים להפחתת  1650. הצפי של תשפ"ו הוא כ1688ירידה. תשפ"ה   1685תשפ"ד 

 7כיתות לימוד ושתי מעבדות ביעל מה שהיה   11העומסים ניתן השנה לחטיבת קלמן מבנה נוסף של 

 8  ,קרי קודם בניה ולאחר מכן הריסת מבנה הכיתות ,. קלמן מיועד לפינוי בינוי5יעל רום הישן. 

 9 אוסישקין מיועד לבינוי פינוי, קרי קודם בניה ולאחר מכן הריסת מבנה הכיתות.  

 10 אמרת הפוך.  קלמן  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 למה אמרתי בינוי פינוי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 שניהם בינוי פינוי?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13  במבנהח 'מרכז ביג. השפ 4אגף החינוך מועבר לקומה  .וכ :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 זהו.  טיפולי רקפת. ההמשרדים אשר שימש בעבר כאגף החינוך ברחוב מרדכי ובסמוך למרכז  

 15בשיתוף ציבור שקיימת ואמרת  תהתבטא שאלת המשך. אתה אז :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 שההסכם הזה מבוטל.  

 17 אני לא אמרתי שההסכם מבוטל אבל בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18לא   אוריםלכן    .....ס"ההסכם מבוטל ושבעצם נדרש ביש הייתי שם.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 מהרגע הזה שאמרת בפני בערך שלושה שבועות?   יעברו לשם מה קרה

 20נשאלתי על ידי תושבת שהייתה במקום נדמה לי. לא את. מישהי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21לא בערך משהו בנוסח הזה שעדיין  עוד  שאלה לגבי הסדרי תנועה תחבורה וכו'. ואמרתי כרגע זה 

 22  .לא סגור הנושא הזה אז באמת לא היה סגור. אנחנו בדקנו את הנושא וזאת התשובה

 23  סגור? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 כן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 ?  2026ל :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 כן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27לא העבירו  כי  כל התוכניות שהצהרת שעשית בדיקות איזה בדיקות ו :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 לנו.  
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 1 טרם כניסתי לתפקיד.  גם בדיקות נעשו   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 אמרת שאתם עשיתם.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3הבדיקות שנעשו שיחות עם העמותה של אורים. שיחות ובדיקות   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 יחד עם אגף החינוך שלנו. אלה הבדיקות שנעשו בגדול. ב

 5 על בדיקות תנועה.  אז דיברנו לא,  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6זה אני גם אומר עכשיו. כל התהליך הזה לא יוכל להתקדם לפני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7  שנעשה את בדיקות התנועה כי חבל על.  

 8  מתי הן מתוכננות?ו מר גיא קלנר:

 9  עכשיו. עכשיו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אז חבל על כל.  כי אם בדיקות התנועה יגידו שזה בלתי אפשרי,  מר גיא קלנר:

 11 בלתי אפשרי אז נתמודד בהתאם.  שזה אם בדיקות התנועה יגידו  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12  אזור? זה הרי ה לגבי רכבי חירום כל אלה שצריכים להיכנס לשםמו :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 מובלעת.  

 14  מה שונה מעכשיו? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 .  עם ילדים זה :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16  קרן איזה רכבי חירום? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 מד"א, מכבי אש, משטרה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 שום בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19  מה זה שום בעיה עשיתם בדיקות יש לזה היתרים? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 לא צריך היתרים לזה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 בית ספר צריך.   כשמקימים :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22לא יורחב בית הספר בלי שמחלקת ההנדסה,    ,לא יבנה בית הספר :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23מנהל ההנדסה יאשר אותו אחד לאחד. בלי שיהיו כל הדוקומנטים לא אי אפשר יהיה לפתוח הרי  

 24 אם לא תקבל אישורים של ביטחון מד"א וכו'.  

 25מה לגבי מחסנים להוסיף. כל בתי הספר שיצטרכו. אתה התבטאת   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 שצריך מחסנים.  

 27אני לא התבטאתי שצריך. אנחנו מוצאים את הפתרון בבינוי פינוי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28   כרגע.
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 1אוסישקין צריכים לדעת שאתם תבנו  וקלמן  אומרת הורי וילדי  זאת :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 בזמן שהתלמידים נמצאים בבית הספר.  

 3 נכון. או נחזק את בית הספר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 . הריסהל קלמן  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5אוסישקין כן. בהתאמה עם מנהלת וההורים יודעים את זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6יודעים. קלמן את אומרת לבד קלמן להריסה קלמן הולך בשלב הראשון לחיזוק שם אנחנו פרח  

 7גוף מוכר על  של עשתה את הבדיקות כדי לחזק את למגן את בתי הספר. יש לנו כבר תשובות טובות 

 8 ידי פיקוח העורף. נכון פרח?  

 9 יש לי פגישה עם עוד מישהו.   :גב' פרח מלך

 10 פנטסטי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11  למה ממגנים אם הורסים? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 לא קשור עד שתהרסי זה לא ייקח מחר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 הכוונה לירי טילים?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 כן. זהו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15  מתי קלמן צפוי להיכנס להריסה? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16זה לא יקרה מחר. כי אי אפשר אני לא יודע כרגע. אנחנו על זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17בודקים את הדברים האלה. אי אפשר אנחנו נכנסים איך זה לבית ספר אוסישקין. יש את הדר  

 18  לעבוד עליו. אנחנו אמורים להתחיל עכשיו כן. תודה. שצריך 

 19אפשר כוכבית שאלה. אמירה קצרה היא אמרה את זה אני אומר את זה ממקום של   מר גיא קלנר:

 20  אני לא יודע אם אתם בעד רימון או נגד לאוריםלהשאיר. אני מבין את האינסנטיב לי דאגה. נראה 

 21 בצד לא משנה.   רגעזה  . אני שם אתאורים

 22  נעדכן אותך בהמשך.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23. להשאיר  אבל אני שם את זה שנייה בצד תודה. לא כי פעם אתם בעד פעם אתם נגד  מר גיא קלנר:

 24ללא שום מרחב גמישות גם של  השאילתה  את מערכת החינוך או העיר כולה פה אני מזדהה עם  

 25חצי בית ספר נגיד עושים בינוי פינוי ורוצים לפנות חצי מבית הספר ולהשאיר חצי לומד כי בסוף זה  

 26ים תלמידים וגינה עמוסה וכלי בניה נכנסים בסוף משנה את סדר היום של בית הספר איך שלא  

 27מסתכלים על זה נראה לי ששווה לקחת בתוך מסד הנתונים למעט המרחב הזה אני לא מכיר עוד  
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 1עוד מרחב ברמת השרון שיכול לייצר את הגמישות   להשמישמרחב ברמת השרון אולי אפשר 

 2 התפעולית הזאת. מערכת החינוך.  

 3קשה.  בקיבלתי את ההערה. שמעתי. בסדר. הלאה. נושא שני ב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 שאילתה של חברת המועצה גייל שורש.  

 5 

שאילתה של חברת המועצה גייל שורש בנושא מקור תקציבי למימון בונוס לסייעות שיעבדו  .3

 .) מצ"ב תשובת גזבר העירייה(  2025בפסח 

 6בימים האחרונים ביקשו הסכמות מבורכות   24.3.25  על פי פרסום בעיתונות  :עו"ד גייל שורש

 7הסייעות הוותיקות   25בנושא עבודת הסייעות במהלך חופשת הפסח. על פי הפרסום בפסח  והוגנות

 8לא ידרשו לעבוד בקייטנות בהם תעבודנה רק סייעות חדשות   21שנקלטו במערכת לפני שנת 

 9מראש חוזה העסקה שלהם. סייעות שיעבדו יקבלו תוספת   הוסדרחינוך מיוחד שהנושא הוסייעות  

 ₪10 ליום. עוד נכתב כי המקור למימון תוספות השכר בסך מאה שישים אלף   180שכר בונוס של 

 11תקציב מכספים שהובטחו  האתה  להפחיתשקלים והסכמתו של סגן ראש העיר מר יעקב קורצקי  

 12תקציב לשכת סגני ראש   25ללשכתו. על פי תקציב העירייה לשנת  והוקצולו בהסכם הקואליציוני 

 13עומד על מיליון מאה ארבעים אלף שקלים. מתוכם עשרים ושמונה אלף   25העיר כל הסגנים לשנת 

 14ככל שמדובר  : יישקלים תקציב לפעולות ועשרים ושמונה אלף שקלים תקציב הוצאות. שאלות 

 15בהעברה מסעיף הוצאות פעולה לשכת סגן ראש העיר כפי שעולה מהדיווח האם ניתנה חוות דעת  

 16גזבר העירייה לפיה לא יהיה בהעברה כדי ליצור גירעון בסעיף ההוצאה שממנה יועברו הכספים.  

 17לפקודת העיריות. ככל שמדובר במקור תקציבי אחר מהו המקור התקציבי   211כנדרש על פי  סעיף 

 18. מה היקף הכספים הקואליציוני שהובטחו לסגן ראש העיר מר קורצקי ומדוע  3להענקת הבונוס.  

 19 כנדרש בחוק ההסכמים הקואליציוניים שפורסמו?   מפורטיםהם אינם 

 20אני יענה השאילתה למעשה היא מוטעית כי זה לא מהתקציב   טוב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 של קורצקי ומה אתם נפלתם על קורצקי. בכלל לא קשור אחד לשני. הנה נתתי לך את התשובה  

 22 תגובת העירייה בדיווח שזה מגיע מהתקציב זה בסדר.    :עו"ד גייל שורש

 23אני לא יודע מי כתב. איך כתב. לא היה דבר כזה. עיריית רמת   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24השרון לא לוקחת שקל אחד לא מהתקציב של קורצקי ולא קורצקי לוקח מהתקציב ממש לא זה  

 25לא קשור אליו. כל הנושא הזה. נתנו כאן את הטבלה ורשמנו מאיפה. רוב הכסף בא מהחינוך יש  

 26לכם כאן את הטבלה של העצמת מערכת חינוך. תקציב כל הכסף למעשה. זה כל הסיפור. זה מגיע  
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 1הנה    המעודכן  מתוך המערכת של החינוך הכל נמצא. אתם רוצים שאני אפרט אני אפרט. התקציב

 2מאה חמישים אלף שקל. עדכון תקציב שלושים אלף שקל.   2025העצמת מערכת החינוך. תקציב 

 3מאה שישים אלף.   2025תקציב מעודכן מאה עשרים אלף שקל. תוכניות ויוזמות מתוך יש תקציב 

 4שלושים אלף שקל עבר. תקציב מעודכן מאה שלושים אלף שקל. שכר תומכות חינוך אישיות זה  

 5חמש עשרה מיליון שמונה מאות עשרים ואחת. מאה ארבעים אלף שקל מזה זה בעדכון התקציב  

 6תקציב מעודכן חמש עשרה מיליון תשע מאות שישים ואחד אלף שקל. הכשרת מעורבות  ך הכל ס

 7סך הכל מאה עשרים אלף שקל. חברתית מאה חמישים אלף שקל. ניהול שלושים אלף שקל. 

 8חמישים אלף שקל ומאה חמישים אלף  אמצעי מיגון ואזעקה מאתיים אלף שקל מתוך זה לקחנו  

 9שקל תקציב מעודכן. כל התקציב עובר למעשה מהחינוך. לא נוגע בכלל לא ללשכת סגנים ולא  

 10 לשכת ראש העיר ולא שום דבר הכל מהחינוך. בהתאמה  

 11 שינוי תקציב דורש את אישור המועצה.    :עו"ד גייל שורש

 12 זה לא שינוי בתקציב. מתוך התקציב.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13העברת כספים סעיף לסעיף דורש את אישור המועצה. אני הבנתי בשיחה עם    :עו"ד גייל שורש

 14רק תוכנית אבל אם יהיה צורך להעביר סעיף כספים סעיף לסעיף  , זה לאזה כרגע שגזבר העירייה 

 15 זה יחזור לאישור המועצה.  

 16 אין שום בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17לא. אני רק אומרת זה מתי נדע האם יש שכר תומכות חינוך מספיק כסף כדי    :עו"ד גייל שורש

 18  לממן את הבונוס?

 19אחרי שנדע כמה תקנים הם הכניסו. כרגע נכון לפי הצפי של ראש העיר לא קרא   : מר אסף אפרים

 20את ההודעה כרגע אמור להיות עודף כנראה צפי של עודף בשכר עצמו זאת אומרת שאפילו לא  

 21נצטרך לעשות את השינויים בתוך הסעיפים כי גם סעיף השכר יהיה אפשרות לממן את אותו שכר  

 22 בונוס.  

 23 אני מבינה שאין תקציבים קואליציוניים ויש מספיק כסף כרגע.  אז  :עו"ד גייל שורש

 24 אמת.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 נשאר כסף תקציב תביאו אלי. קצת חסר פעולות תגמול.   :מר יעקב קורצקי

 26 מישהו דאג. הבונוס.   :עו"ד גייל שורש

 27   נושא הבא שאילתה של חבר מועצה גיא קלנר וסיוון דהן. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 
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שאילתה של חברי המועצה גיא קלנר, סיון שמרי דהאן, בנושא ביצוע החלטות מועצה . 4

  .קודמות בתחום הביטחון. ) מצ"ב תשובה(

 1אבל לצערנו  כי לא הייתה ישיבה וכו'  נדחתה הכתבה קצת אחורה ו  השאילתה טוב מר גיא קלנר:

 2במצב הדברים זה כל הזמן אקטואלי בטח אחרי היום. אז אני אקריא. במהלך החודשים 

 3לא מעט יוזמות בהחלטות מועצה שעברו בהצבעות רוב לצורך שיפור רמת הביטחון   עלוהאחרונים 

 4העירוני. חלק מהצעות עברו ביוזמתנו ועל דעת רוב החברים במהלך החודשים האחרונים אך טרם  

 5אפשרות עם חידוש הלחימה אפשרות  עם צפי ל חידוש הלחימה זה היה במרץ ועתה עם בוצעו. 

 6שהמתיחות הביטחונית תיערך לאורך תקופה אנו נדרשים עוד יותר לביצוע פעולות ובהקדם. 

 7ההסעה הציבורית הגדולות בכל רחבי העיר יוזמה שהעברנו לפני  עמדות ומכאן השאלות. מיגון 

 8 מספר חודשים המנכ"לית עדכנה שקיימת תוכנית עבודה והיא תצא לפועל.  

 9  יצאה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10צמצום פערי מיגון בבתי   .  2 לשמחתנו יצאה לפועל. זה דווח. זה עודכן. אחלה. מר גיא קלנר:

 11הספר. נושא שעסקנו בו מספר פורומים ועכשיו השתרבב לדיון הקודם. הן בישיבות מועצה. הן  

 12בוועדת מל"ח ובהזדמנויות נוספות. בפעם האחרונה דיווחה המנכ"לית על פתרון אפשרי ואישור  

 13  והפעלתו . מבנה משטרה  3 נדרש מפיקוד העורף לנושא. היכן עומד הנושא ומה הצפי לביצוע?

 14שעלה  המלאה במתכונת מורחבת לשיטתי בית הביטחון. לשיטתם של אחרים איך שתרצו. נושא 

 15דובר על סיור ביחד עם  שלא אחת על ידי החתומים מטה. והן על ידי הנהלת העיר. בפעם האחרונה 

 16במידה ולא מה   ?בסופו של דבר לא יצא לפועל. האם יש תיאום לתאריך נוסףשמפכ"ל המשטרה 

 17יוצאת לפועל? לפני שרגע מגיבים אני חייב לומר רגע כוכבית נוספת.  היא  מתי  והתוכנית למבנה  

 18בדקתי את סוגיית מבנה החינוך כי בעיני הוא לב ליבו של הדבר הזה כרגע. אנחנו יודעים שם 

 19יותר מסובך. אני לא חושב שיש פה מישהו בחדר לא פה לא בהנהלת  באמת נדרשים למענה הוא 

 20לא רוצה למגן את מבנה החינוך שלנו. אין דבר כזה. אבל צריך למצוא את  שהעיר לא בשום מקום 

 21הפתרונות הישימים אני חושב שצריך לרוץ עליהם כמה שיותר מהר בדקתי בעיר נוספת שאני גם  

 22פעיל בה כרגע ואמנם בהשקעות. עיר עשירה כל פעולה שאתה עושה פה במיליון שם אתה  עושה  

 23 . וורסטילייםגמישים מאוד  בחמישה. לצורך העניין עשו שם פתרונות מאוד 

 24  אני אשמח.   :גב' פרח מלך
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 1בתי ספר שהולכים   אהם מוכנים אגב להעביר ידע. של מבניה של המשכים של זה ל מר גיא קלנר:

 2להריסה אבל אגפים נוספים ממ"דים שממשיכים את המסדרונות הקיימים דרך ממ"ד יבילים גם  

 3 בבתי ספר גם בגני ילדים.  

 4  מגרשי משחק ברמת השרון זה נורא קטן.   :גב' פרח מלך

 5פרח   דרך כיתות יבילות שמחוברות לממ"דים יבילים דרך כן בוחנים את הפתרונות מר גיא קלנר:

 6על אף שקראתי גם את התשובה איפה זה   שאת מדברת עליהם אני לא מצליח להבין עד הסוף

 7יאללה בוא נעשה את זה כבר וזה לגבי  של,   ואיך אפשר לחלץ את הרכבת בסוף הדבר הזה נתקע

 8 בעיני הכי חשוב.  שזה  בתי ספר

 9 גם בניהול של התקציב שמנו רוטציה לצורך הפתרון הזמני. שנוסיף  רק :גב' סיוון דהן

 10 זה לא היה עניין של כסף בכלל. . זה לא היה עניין של כסף בכלל :גב' פרח מלך

 11תענה אני רק נושא של מיגון עמדות הסעה. תודה לאל  לפני שפרח  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12סיימנו את הסיפור הזה. חתיכת עבודה. רואים את זה הלוואי שלא נצטרך ולא נזדקק לזה שזה  

 13יוכיח את עצמו אבל  עשינו את זה. לנושא של צמצום פערי מיגון אז פרח תדבר על זה גם היום היא  

 14אמורה   11.4-נפגשה אבל אני אתחיל מהסוף דווקא ברשותכם. הנושא של הפגישה עם המפכ"ל. ב

 15הייתה אמורה להתקיים ישיבה עם מפכ"ל המשטרה והצוות   11.3הייתה להתקיים במרץ נכון. ב

 16שלו. כולל עם ועדת הביטחון שלנו. שלושה ימים לפני זה נדחתה מסיבות שלא קיבלנו עליהם  

 17נראה כרגע אני לא בונה על זה. אני שם  זה תשובה וגם אנחנו מנסים לקבוע פגישה נוספת. כפי ש

 18את הדברים עם יד על הלב. אני לא בונה עליו. אני לא אשב ואחכה כל הזמן. היום הייתי אמור  

 19נפגשתי לא פעם אחת עם מפקד המרחב. נפגשתי עם לא פעם אחת   .להיפגש עם נועה שהיא השיטור

 20ולא פעמיים עם מפקד התחנה. הבעיה המרכזית היא כוח אדם. אין להם תקציבים. אין להם כוח  

 21אדם. ולכן אני נמצא בשלב שביקשתי מקובי לגבש תוכנית מאוד רחבה של העמקת הביטחון בעיר.  

 22כל מה שמשתמע בלי לחסוך כספים גם אם נצטרך להכניס עוד אופנועים ועוד פקחים ואנחנו  על 

 23לפעמים   ,כבר עכשיו מפרסמים שעוד פקחים וכו' כדי שיהיה לנו שיטור זה לא עובד טוב זה עובד

 24ואם המשטרה לא תתעשת והם   .מצוין ויש פרקי זמן שיש פה ירידה וזה לא ימשך ככהזה עובד 

 25יודעים את זה ממני, לא תתעשת נצטרך ללכת לשלב השני והשלב השני זה בדיוק התפיסה שאנחנו  

 26 מדברים עליה כל הזמן. פרח בקשה. 

 27לגבי התשובה זה עוד קודם ההתקדמות שלי בחיפוש אחרי פתרון הולם. אז  טוב אז   :גב' פרח מלך

 28ככה אני נפגשתי בזמנו בתחילת הדרך שאמרתי שנפגשתי עם חברה בעצם ההצעה שלה הייתה יש  



   4.5.25  -  15מן המניין מס' ת מליאה ישיב 

13 

 

 1  40להם סוג של פטנט שבעצם נכנסים לתוך כיתה עושים הקצפה של חומר מיוחד שעושה בידוד של 

 2לשלב אפילו של הצעת מחיר ורציתי באמת  איתו . והגעתי הדף ס"מ הם מחליפים חלונות ודלת

 3המיגון שיש  פערי  גבוהה שיכולנו באמת להגיד או קי לגבי כל   מאודלהתקדם זה לא הייתה הצעה 

 4בעיר. שהגעתי לשלב שביקשתי את האישורים של פיקוד העורף שם כבר הבן אדם התחמק ולא  

 5היה. ואז המשכתי לחפש, פניתי גם למנכ"לים אחרים. כולם נמצאים באותה סיטואציה שאנחנו  

 6נמצאים של הכי מוגן שיש. לאחרונה עיריית ת"א התקשרה עם חברה שאני במקרה הגעתי אליהם  

 7דרך האינטרנט והיום נפגשתי איתו כמו שאמרת הם בונים ממ"דים חיצוניים לקיר של בית הספר.  

 8עושים פתיחה עם שתי חלונות גם כן עם דלת הדף והקיר של זה בנוי מזה ונגד טילים וזה. סדר  

 9    חצי מש"ח לכיתה אחת. זה גודל של כיתה כזו מחוץ לשטח בית הספר 

 10 מחוץ למבנה בית הספר לא שטח.   :מר גיא קלנר

 11מחוץ למבנה בית הספר חצי מש"ח. זה כמובן נצטרך לבדוק עם הנדסה שזה  כן.  :גב' פרח מלך

 12אפשרי בשטח הקיים. בשבוע הבא יש לי פגישה נוספת עם מישהו נוסף ואז משם אני אביא את זה  

 13  לראש העיר והוא יחליט איך אנחנו מתקדמים משם. כל כיתה כזו מדבר על חודשיים. 

 14 הוא יודע גם שלוש קומות לצורך העניין.  קרקע?  בגובה זה  ?מה זה כל כיתה מר גיא קלנר:

 15 זה.   אתאתה יכול להצהיר    :דןעו"ד עידן למ 

 16 עליונה.  גם קומה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17  הוא ביום אחד סוגר את השטח. כי עובד חודשיים. יום אחד לסגירה.   :גב' פרח מלך

 18 הפטנט של ההקצפה הזו לא עובד?  רגע,  מר גיא קלנר:

 19  אין לו אישור.  :גב' פרח מלך

 20 לא יהיה לזה גם?  מר גיא קלנר:

 21  כרגע אין שזה היה פתרון מצוין.   :גב' פרח מלך

 22 ? לשאול את פיקוד העורף  אין אפשרות מר גיא קלנר:

 23הוא גם נתן לי מהנדס של פיקוד העורף לשוחח איתו. הוא נתן את כל    .שאלתי :גב' פרח מלך

 24הפטנט שלו הוא הגיש את הפטנט ועדיין לא פטנט רשום.    גםזה לא. וכל ההנחיות ודיברתי איתם 

 25זה מבחינתי היה  וכל התהליכים האלה זה דברים שלוקחים הרבה מאוד זמן או לחכות שזה יקרה 

 26אידיאלי לחלוטין. אתה לא מוסיף שום מבנה נוסף. אתה לוקח כיתה בעצם אותה אתה הופך  

 27  לממ"ד.  
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 1אני מציע באמת לתקשר מוניציפאלית. שתיים, לגבי  , אחדאוקי אז אני, סבבה.  מר גיא קלנר:

 2הפתרון הזה שאת מדברת עכשיו הלוואי אני לא יודע מה יהיו מקורות התקציבים לדבר כזה אבל  

 3 זה תב"ר לצורך העניין.  

 4  תב"ר לחלוטין.  :גב' פרח מלך

 5 וסדר עדיפויות.  מר גיא קלנר:

 6  נכון.   :גב' פרח מלך

 7 זה שתיים. שלוש. לגבי   מר גיא קלנר:

 8זה לא רק עניין של כסף. זה גם צריך לבדוק מבחינה הנדסית אם זה מתאים לבתי   :גב' פרח מלך

 9  50מטר על  35הספר שלנו כאן. בשטחים הקיימים כי אני צריכה להוסיף עוד מבנה של  

 10בסוף בקצה המסדרון  כמה שאני מוסיף מבית ספר חצר והכל. משטח שטח שייקח  :מר אהד בלייר

 11 עוד כיתה זה באמת יכול לאכלס את כל מי  

 12   הפערים שלנו בבתי הספר תקשיב.  :גב' פרח מלך

 13 כאלה זה.כיתות שתיים שלוש   : מר אהד בלייר

 14הם לא כאלה גדולים. נכון. אבל בגדול זה בין כיתה אחת  הפערים שלנו בבתי הספר  :גב' פרח מלך

 15 לשלוש כיתות במקסימום.  

 16 זה הפערים?  :מר אהד בלייר

 17ולכן גם אם נעשה את זה זה לא משהו שייקח המון משטח בית הספר. זה משהו  כן.  :גב' פרח מלך

 18שאנחנו רק צריכים לבדוק. היום סיימתי את הפגישה איתו. מחר הוא כבר שולח לי הצעת מחיר.  

 19  אנחנו נצא. אז באמת השטח מאפשר לי דבר כזה ושאני אשב עם המהנדס. אני אבדוק 

 20או בנייה אז לא צריך להיות  הריסה למצוין אבל פה כוכבית נגיד קלמן שאמור ללכת  מר גיא קלנר:

 21 יבילי. זה אז זה לגבי זה אבל מעולה.  מבנה  מושקע  בו מושקע רכיב כזה אז אולי צריך להיות

 22רעידת אדמה. אם אתה בונה מעטפת כזאת נגד רעידת  הזה יכול למנוע את  :למדןעו"ד עידן  

 23 אדמה.  

 24 בסוף זה הפתרון שאמור להצטרף לקיים   : מר אהד בלייר

 25 לקיים.   :גב' פרח מלך

 26 לקיים אבל הבניה לעשות חיבור עם הצוות הפדגוגי.   :מר אהד בלייר

 27  ברור. ברור.   :גב' פרח מלך
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 1לגבי בית המשטרה. היה אירוע מאוד מוצלח במוצאי יום העצמאות של מתנדבים   מר גיא קלנר:

 2וכוחות הביטחון רובכם הייתם אני לצערי לא הצלחתי להגיע. אני חושב שדיברנו על זה במסגרת  

 3 הצעות קודמות. זה עזבו את אירוע ההוקרה.  

 4  בלי קשר זה על הפרק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5כולכם מכירים כולכם יודעים חלק פעילים פה גם. צריך זה הפתרון לדבר הזה.   מר גיא קלנר:

 6 הבעיה שמתנדבים כיתות כוננות, כוחות ביטחון שאין להם בית קבוע ברמת השרון.  

 7  זה על הפרק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8מקומי מרכז מקומי שיאפשר להם   האב שאפשר יהיה אחת ולתמיד לתת להם   מר גיא קלנר:

 9 פעילות. הם אומרים את זה בעצמם. 

 10 שחלק מהנהלים של המשטרה זה שהם צריכים לצאת ממקום ספציפי.  אז  אמרנו  :עו"ד גייל שורש

 11  זה המקום הספציפי שלהם. מה אוהד אמר. מתי אמרת את זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 לא הבנתי.   מר גיא קלנר:

 13אין בעיה. הם יכולים לצאת מהמקום הזה אין שום בעיה. חבר'ה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14  שאלת שאילתה. תקשיב זה על הפרק. זה יקרה.   

 15 טוב.   מר גיא קלנר:

 16  צריך לתת להם מיקום. לתת להם.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 אתה קובע לו"ז מתי אתה נותן למשטרה צ'אנס.   מר גיא קלנר:

 18 אני אומר לך אני ממש על זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19במידה וזה יצא לפועל זה לא רק המבנה הזה. אנחנו מתכננים גם את המבנה של   :גב' פרח מלך

 20 ושל.   עדנה

 21 צריך לחתוך איכשהו. אבל בסדר  :מר גיא קלנר

 22 מתכננים שם.  אנחנו מבנה של עדנה  לא גם ב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 חון לשם. את כל הביט  אנחנו מתחננים להעביר  :גב' פרח מלך

 24 בקשה.  בהצעות לסדר. הצעה מספר. סליחה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25  גם. שבמועצהעל חלוקת הועדות התקבלה החלטה   16.2מתאריך   בישיבת המועצה :מר אהד בלייר

 26נציגי   המוקצים רשות. בהחלטה בוצעה חלוקה בין המושבים בוועדותגם החובה ו ה  ועדות

 27חלוקה  נתנה לנציגי אופוזיציה בכל ועדה כאשר הקואליציה  המוקצים  קואליציה לבין מושבים

 28 ממכתבשמית של חברי המועצה בכל ועדה הוחלט כי האופוזיציה תעביר את החלוקה שלה. 
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 1ששלחתי ליועמ"ש של העירייה מר מיכה בלום. אגב הייתם כולכם מכותבים. לא צורף לחומר.  

 2בפסיקה  בחקיקה והצבעתי על כך כי החלוקה אינה עומדת באופן שנקבע כולכם מכותבים אליו.  

 3. ליועמ"ש בעירייה קיימת  למכתבי ולכן אינה חוקית. לצערי היועמ"ש בחר שלא להתייחס

 4בכפוף וכל עוד אין החלטה בעניין של  זאת  לקבוע אם החלטה הינה חוקית או לא.   הפרוגרטיבה

 5היועמ"ש לא מבצע  העובדה כי בית משפט או גורם מנדטורי אחר קבוע בחוק. כפי שראינו בעבר 

 6כיוון   ,להיפך  ,תפקידו ולא מביע את עמדתו בנושא אינה הופכת את המעשה ואת ההחלטה לחוקית

 7שההחלטה אינה עומדת באופן ברור בכללים במה שנקבע בחוק בפסיקה ממשיכה להיות לא  

 8מזכירת מועצה. לפיכך אבקש  כ חוקית ואחריות לכך היא עליכם. ראש העיר ומנכ"לית בתפקידה 

 9האם ביקשתם או קיבלתם חוות דעת בנושא של   : לקבל תשובות לנושאים לשאלות הבאות

 10מה בכוונתכם לעשות   הוועדות מהיועמ"ש או מגורם משפטי אחר? אם כן מה הייתה חוות הדעת?

 11איזה   16.2.25ועדות קבלת החלטה  התכנסו החלטה לא חוקית. האם בו קיימת לתיקון המצב 

 12  ועדות ומתי? 

 13אנחנו קיימנו  תראה.  אני יענה לך מאחר וזה לא מול העיניים שלי,  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14העירייה לא מתערבת את מי אתם בוחרים אני מדבר כרגע על   ,דיון על הנושא הזה ואמרנו לכם

 15האופוזיציה או קואליציה אנחנו לא מתערבים. הקואליציה מגישה את השמות שלה. האופוזיציה  

 16מגישה את השמות שלה. הכל טוב ויפה. באחת הישיבות נדמה לי שתיים לפני או משהו כזה.  

 17נתבקשתם להסתדר ביניכם ולקבוע ולתת שמות. אמרנו תשבו תדברו. אני לא קובע לכם את מי.  

 18 קיבלנו שמות.  ממכם   . גם שוחחת איתי בנושא הזה. וקיבלנו שמות מהחמישה

 19 לא. קיבלנו מהם רשימה נפרדת. שתי רשימות.   :גב' פרח מלך

 20או קי. עכשיו אני שואל אותך שאלה מה אני צריך לעשות פה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 מה אני צריך לעשות? אני לא מתערב סליחה דקה.   לעשות הצבעה על שתי הרשימות?

 22 אני נתתי את העמדה שלי למנכ"לית העיר.   עו"ד מיכה בלום:

 23 שאלתי שאלות.   :מר אהד בלייר

 24 דקה. אני מעלה את הסוגייה הזאת. סליחה רגע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 אני אומר צריך להביא את זה להצבעה. מה שאני אמרתי פרח שאלה אותי.   עו"ד מיכה בלום:

 26 נביא להצבעה. תביאו בקשה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 ויצביעו.   נביא להצבעה עו"ד מיכה בלום:

 28 אתה רוצה לקיים על זה הצבעה עכשיו? אין בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 מה שכתבתי במכתב המפורט והסברתי שכיוון שלא הגענו להסכמות  :מר אהד בלייר

 2 נצביע על זה אין בעיה. אני מקבל.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 בגלל זה מצביעים   עו"ד מיכה בלום:

 4 .  לא קיבלתי ביקשתי חוות דעת :מר אהד בלייר

 5  יצוראני לא אמור לתת לך אני לא פה חוות הדעת ניתנה למנכ"לית העירייה.  עו"ד מיכה בלום:

 6אני מביא את זה למנכ"לית העירייה על מנת שהיא תוכל לנהל את  זה לא כספומט.  . חוות דעת

 7 העניין כמו שצריך.  

 8אתה אמור לתת  על פי חוק. סליחה. כשאני ביקשתי את חוות דעתך על פי חוק.   :מר אהד בלייר

 9 . סירבת לתת חוות דעת לכן ,חוות דעת

 10 חוות דעת למנכ"לית העירייה.   נתתי עו"ד מיכה בלום:

 11לכן שאלתי האם התקבלה אצלכם חוות דעת אחרת כי מה שאני בדקתי כיוון שלא    :מר אהד בלייר

 12חוות הדעת כפי שאני מכיר אותה אומרת זה לא החלוקה שבכל   ,נתן את חוות דעתו כמו שהתבקש

 13ועדה יש רוב אוטומטי לקואליציה אלא צריכה להיות חלוקה לפי יחסיות ולפי מספר מושבים  

 14במועצה זה אומר החלוקה הבסיסית בה חילקנו קואליציה אופוזיציה כבר היא מנוגדת לחוק  

 15 ולפסיקה.  

 16למה היא תשע שמונה. אנחנו תשע שמונה תעשה חלוקה יש לנו שתיים על אחד. ככה   :גב' פרח מלך

 17 החלוקה.  

 18 , קראת את מה שכתבתי נכון? את רוצה :מר אהד בלייר

 19 זה מה שהיה כשהיית בקואליציה וזה עבר כמו שצריך מה קרה היום?   :גב' פרח מלך

 20גם אמרתי לראש   .מגיעים ואנחנו לא  והבנו אותו  בחוק שהתעמקנוקרה היום  :מר אהד בלייר

 21 אם נגיע להסכמות.  שהעיר. אמרתי לאיציק 

 22 , מנדטים. אני אחדד את אוהד כשישבנו בקואליציה כל הסיעות היו מר דן רוק:

 23 הייתה הסכמה.  :מר אהד בלייר

 24 לא נכון. שום דבר לא השתנה פה.   :גב' פרח מלך

 25 לא?  למה מר דן רוק:

 26 ככה.  כי  :גב' פרח מלך

 27   לא ויכוח. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 כשהיינו בקואליציה היינו שלושה מנדטים.   מר דן רוק:
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 1 ? היה תשע שמונה מה זה משנה :גב' פרח מלך

 2 זה לפי גודל הסיעה.   מר דן רוק:

 3החוק אומר שהחלוקה  צריך לעמוד בחוק. ופרח לא משנה מה היה בעבר. יש חוק.  :מר אהד בלייר

 4    .צריכה להיות על פי המפתח של המושבים

 5 בעבר הפעלת את החוק? לפי מה שאומרת מנכ"לית  :דןעו"ד עידן למ

 6  כשאני בניתי את הוועדות אנחנו היינו בקואליציה תשעה ושמונה היו באופוזיציה.  :גב' פרח מלך

 7 נכון? 

 8 מה זה אנחנו את לא איתנו?   :עו"ד גייל שורש

 9לא כאילו חלילה. ואז בחלוקה הקואליציה אם היו לי שלושה חברים, שניים היו   :גב' פרח מלך

 10 החלוקה הזו לא נכונה? מהקואליציה ואחד מהאופוזיציה. 

 11 היא נכונה.  עו"ד מיכה בלום:

 12 תודה רבה. אבל קואליציה זה לא סיעתית.  :גב' פרח מלך

 13 . אני שואל. יועמ"שאדון אני שואל  :מר אהד בלייר

 14   .אופוזיציה זה סיעתי :גב' פרח מלך

 15קיבלת את המכתב שלי עם  ועל פי הפסיקה  , אני שואל האם  האםאני שואל   :מר אהד בלייר

 16האם החלוקה צריכה להיות שבאופן אוטומט יש רוב לקואליציה או שהחלוקה  הקיימת.  הפסיקה 

 17 רשות.   ,צריכה להיות על פי מפתח סיעתי בפיזור על כלל הוועדות חובה

 18אני הבעתי את   אני לא אתן אותה ככה. אני על זה צריך לתת חוות דעת כתובה.  עו"ד מיכה בלום:

 19שאלה הנוספת לגבי  האך לאחר מכן על  מנכ"לית פרח מלך, לנכון. לל  איתיראני ש עמדתי כפי

 20 .  מלך שצריך להביא את זה להצבעה הוויכוח בין האופוזיציה נתתי את עמדתי לפרח

 21 . מייצר חוות דעת אין סופיותפה אני לא 

 22אתם מעוניינים להצביע עכשיו או לדחות. חוות דעת הוא לא ייתן   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 עכשיו.  

 24 פה אחד.  באם המועצה תחליט  מר דן רוק:

 25 לא. זה לא יקרה.   עו"ד מיכה בלום:

 26   אנחנו לא שם. לא. דן. אנחנו לא שם.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 . לא יקרה .אתן לזה יד לא, לא זה לא יקרה עו"ד מיכה בלום:

 28 מדברים ביחד 
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 1 הצעה שלהם.   זו מר דן רוק:

 2 איציק זו ההצעה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 3  רוצים להצביע עכשיו או לחכות לפעם הבאה?  אתם :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4  על מה אתה רוצה להצביע? :מר אהד בלייר

 5 מה?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6  על מה אתה רוצה להצביע? מר אהד בלייר:

 7 הצעה שלכם הצעה שלהם.   על  על שתי הצעות. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8שרשומה בוועדת מכרזים היא לא מוכנה להגיע כי   קרןלמשל ששהבעיה היא  :גב' בת שבע אלקובי

 9 היא אומרת שכל החלטה שאנחנו מקבלים היא לא.  

 10   היא לא חוקיתנכון.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 .  ? אם ישלמה :גב' פרח מלך

 12 אז את טועה. את טועה. ואת תקבלי ממנו חוות דעת. מר אהד בלייר: 

 13אין לי בעיה להחליט עכשיו. אתם רוצים להחליט עכשיו או   אני :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14  בישיבה הבאה?

 15שנמשיך את ועדת   שהחלטנו בפעם הקודמתשהחלטנו אני מזכירה  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16את הדבר הזה. היה צריך   לתקוע יש ייצוג לכולם ואין שום בעיה ולא רצינו  שם בניה כיותכנון 

 17 לבוא לפה. לסדר את העניין הזה. 

 18דקה. נכון. אבל על פי  דן חבר'ה.  רגע סליחה, אבל עוד פעם.  לא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 להצביע על אחת.  ניתן העמדה של היועץ המשפטי 

 20 : איציק אני אעשה לך את זה קל.גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 אכפת לי מי יהיה? אני אין לי בעיה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 22חוות דעת של היועץ המשפטי לגבי מה שאוהד אמר  ל לחכות  אני רוצה :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 .  ומשם נתקדםלקואליציה.  

 24 אין בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 תנסחו בדיוק.   עו"ד מיכה בלום:

 26 אני אטפל בזה. אני יעביר לך.   :גב' פרח מלך

 27 אין בעיה אוהד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 . תכנסו בזמן הזההועדות ש היואם   אני רק רוצה לדעת :מר אהד בלייר
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 1 בוודאי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 לא זה לא ברור.   : מר אהד בלייר

 3 מדברים ביחד 

 4   ועדת מכרזים שהתכנסה יותר מכל ועדה אחרת שאני לא יכולה למנות  :גב' פרח מלך

 5 פרח הייתה החלטה לפני.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 מדברים ביחד  

 7חלטה של הנוהל  הבוועדת המכרזים הבסדר. כי שמה אני. אני שואלת על מכרזים  :גב' פרח מלך

 8   מועצה.הבמכרזים אם זה פתיחה מספיק שיש לי שניים בקוורום חברי 

 9    .לקוורוםלא קשור  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10אם זה החלטה שלושה חברים. מה זה שלושה חברים    .שנייה רגע עוד לא שאלתי :גב' פרח מלך

 11 מהאופוזיציה.  היא בתשי 

 12 אז מה. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13  מי בחר אותה? מר דן רוק:

 14  מה זאת אומרת? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15 . תשימי סימן שאלה.  אתה עדכנת את זה מר דן רוק:

 16 מדברים ביחד  

 17 עכשיו הצבעה.   הצבעה אני עושה  אתם רוצים אבל למה ויכוח?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 . ברגע שהוחלט על פירוק הוועדות :מר אהד בלייר

 19התאמה. עשינו התאמה מהתחלה היא   .לא פירוק הוועדות :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 הייתה.  

 21האלה. התאמות הרכבה, לא משנה איך תקראי לזה. לא עומדות  כיוון שההתאמות  :מר אהד בלייר

 22 א חוקי.  הועדה לא יכולה עדיין להתכנס. זה ל אז   בחוק

 23. אוהד הכל  . דיברנו על זהמכובדיאוהד  .זה חוקי. לא , לא, לא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 . . חבר'הבסדר

 25   מדברים ביחד 

 26היועץ המשפטי כבודו במקומו מונח אבל כששואלים אותו על פי חוק מבקשים   : מר אהד בלייר

 27 בעיה.    זאתממנו חוות דעת על פי חוק והוא מסרב לתת אותה. 
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 1מבין   העלית את הנושא. אני .סליחה חברים אפשר רגע להירגע? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2אותו. יש עמדה של היועץ המשפטי. אמר את מה שהוא אמר. אמר לעשות הצבעה על אחת משתי  

 3אני   ,הצעות של האופוזיציה כי אתם ביניכם יש לכם. שאלת שאלה נוספת אמרת מה קורה כרגע

 4חושב שזה לא נכון. מה עמדתו של היועץ. אמר לך היועץ המשפטי תנסח את השאלה. אני אתן לך  

 5  חוות דעת. אמת?

 6 נכון דרך מנכ"לית העיר. עו"ד מיכה בלום: 

 7הערה שנייה. אמרתי לכם  שאלה שניה. לא שאלה,  . עכשיו : נכוןראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 אומרת קרן לא.  אתם רוצים לעשות עכשיו את ההצבעה?

 9   חוות הדעת.האי אפשר בלי  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10בישיבה הבאה תשאל את השאלה עד אז נעשה את   ,לא. אמרה לא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 זה תודה רבה לנושא הבא.    

 12 

הצעה לסדר של חברות סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי בעיר .5

 .ישה ימי לימודמלח

 13חופשי בעירנו בנושא מעבר מערכת  סיעת של לסדר יש הצעה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14זה ואחרי זה נעלה. נמשיך.  ההחינוך על יסודי בעיר לחמישה ימי לימוד. ביקשה להחליף נרוץ עם 

 15 עם הזה ואחרי זה נעלה את זה.

 16 אין בעיה.    :עו"ד גייל שורש

 17 לא. להכניס תשע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 החלפנו את שתי ההצעות. חמישה ימים בשבוע.    :עו"ד גייל שורש

 19  הייתה טעות טכנית. זה נמצא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20רק לי אמרו לא  . אם זה מה שהן רוצותיוחלף זה  אמרו פעם. אני בעד שהאמת  גם לי   מר גיא קלנר:

 21 פעם. 

 22 וחלף.  שזה י זה  על  אתם רוצים להצביע :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 מדברים ביחד 

 24 נה. היא הייתה הראשוו  היום סליחה זה על סדר :עו"ד גייל שורש

 25 היא הייתה על סדר היום.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 אם אפשר להחליף.  מר דן רוק:
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 1מה שהגיע לפי הזמן. או קי הוא זה שעולה. יש שתי הצעות  שצריך החוק אומר  :גב' פרח מלך

 2 לקואליציה  

 3 מדברים ביחד  

 4את זה להצבעה. חברים על פי בקשתה    מביאאני  אז הכל בסדר  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5של גייל. להוריד את ההצעה עד הישיבה הבאה ההצעה הראשונה. כפי שהקראתי אותה בנושא  

 6על יסודי בעיר לחמישה ימי לימוד. בהצעה לסדר של סיעת חופשי בעירנו  המעבר מערכת החינוך  

 7 איסור השכרת אצטדיון גרונדמן והפחתת מטרדי רעש. בנושא 

 8 מי בעד להחליף?  

 9 מדברים ביחד 

 10בפעם  היא מסירה את הראשונה מסדר היום מביאה את זה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11 תודה.   ,בסדר גמור .מי בעד? פה אחדהבאה. עוד פעם 

 12 

 כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד להסיר את ההצעה. החלטה: 

 13 

 14חודשים כאלה שלא מתקיימות ישיבות כי הייתה אחר כך הייתה הרמת   :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 15כוסית לא מצאנו לנכון לקיים באותו מועד ישיבה אז לעמוד על קוצו של יוד לעשות רק ארבע  

 16פגם. בסופו של יום אנחנו מביאים הצעות לסדר לרווחת  לבעיני יש בזה טעם  ,סדרלהצעות 

 17 התושבים. אז בישיבה כזאת אחרי שלא היה חודשיים פלוס. 

 18 את ראית שזרמנו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19היה נכון להביא אותם אנחנו לא  אני אומרת אם היו עוד הצעות לסדר.  :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 מדברים עליהם.  

 21  הצעות לסדר.   4. פקודת העיריות אומרת להביא קודם כל :גב' פרח מלך

 22 ארבע בלבד.   מר דן רוק:עו"ד עידן למ

 23 היו חמש. הבאתי חמש קיבלתי תגובות למה הבאת חמש צריך להיות ארבע. או קי.   :גב' פרח מלך

 24 מדברים ביחד 

 25הנקודה היא החשיבות מאחר שאנחנו מתכנסים רק פעם בחודש. החשיבות  פרח   :עו"ד גייל שורש

 26 בישיבה הקודמת. זה הכל.   גם  להשתמש או לעשות לנצל כל ישיבה גם לתכנים. זה מה שביקשנו

 27 תודה.  הלאה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 הצעה לסדר של חברת המועצה קרן ברנדס מקסימוב בנושא מתן מענה כולל לחתולי הקהילה  .6

  

 1בנושא מתן  אנחנו בהצעה לסדר של חברת המועצה קרן ברנדס  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 מענה כולל לחתוליי הקהילה.

 3 . תשע אושר ,חמש ירד מר דן רוק:

 4   נכון. :גב' פרח מלך

 5אין  הזועק ברמת השרון חתולי הקהילה הם רבים ועל אף הצורך  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 ,עיקורים וסירוסים באופן רציף מה שגורם לריבוי גורים וחתולים שנלחמים על קיומם. רעב

 7לעיקור וסירוס  לתדירות  התקציב הקיים אינו נותן מענה מספק מחסור במחסה.   ,פציעות

 8עם  מתנדבות ומתנדבים. ה קבוצת הווטרינרית העירונית  נתונים מלאים נמצאים בידי    .הנדרשות

 9סגנית ראש העיר נוצר שיתוף פעולה מידי ורציפות קשר עם קבוצת המתנדבים  כניסתי לתפקיד 

 10אופוזיציה לא  אלא מרגע שעברה סיעתנו למטרה לבסס קשרי עבודה רציפים ומבוססים  מתוך

 11לבסס. נדרשת רציפות ניהולית בכלל ובנושא זה  התחלנו פעולה שהתוכנית שיתוף  ומרו קשר  וש

 12ויחסנו   .חתולי הקהילה בפרטו טיפול רפואי לחיות בכלל חילוץ ומענה הולם ל ונדרש מתןבפרט 

 13הקימו    . ערים שכנותאנושיותבה חמלה ולבעלי חיים מצביע על תפיסה עירונית שיש או אין 

 14גדלה משמעותית  שרמת השרון הגיעה העת ש. 2025בעלי חיים בטיפול במערכים ומרפאות כראוי ל

 15בבעלי חיים כחלק מהמרקם האורבני ונוהגת בהם בהתאם. הצעה.  הרואה תוביל גם היא תפיסה 

 16קהילה  חתולי תקצוב עמותה שתיבחר על ידי צוות הווטרינרית העירונית המטפלת בחיות ב  .1

 17 נוהל תמיכות.  ו

 18 קבוצות מתנדבים וביסוס עדכונים בנוהל מסודר.  עם קשר רשמי כינון  .2

 19הענקת תעודת מאכיל או מאכילה למתנדבים המקדישים מזמנם למען חתולי הקהילה   .3

 20 .  םהמסדירה את פעילות

 21 הקמת מרפאה וטרינרית עירונית.  בחינת  .4

 22חברים הנושא הזה סיפור מאוד עצוב ואני אמרתי את זה בנוסח   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23אחר בישיבה נדמה לי לפני שתי ישיבות. יש כאן קבוצה של מתנדבות שעושות עבודת קודש רצות  

 24מאכילות דואגות לעיקור לכל מה. לקחת אפילו עד כדי כך לקחת   הן,    לוקחות מטפלות מכספן

 25חתול פצוע לווטרינריה. הן מאכילות אותם. אנחנו הזמנו מתקני אכילה ופזרנו בעיר. הוזמנו.  
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 1באמת אני רואה את העבודה שלהם כעבודת קודש. עבודה התנדבותית. פעילות התנדבותית. לצערי  

 2 ואני אומר לצערי, הווטרינריה שלנו לא בדיוק משתפת ולא בדיוק מחבקת.  

 3 זאת ההצעה. זאת ההצעה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4לא רוצה  ה, נותנת להם את מחבקת ולא בדיוק לא בדיוק דקה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5לפחות את התחושה שהן עושות משהו בהתנדבות מלאה מכל הלב. באמת. הן באו  אבל להגיד כבוד 

 6. ואני  ןפה באחת הישיבות שעשינו ישיבה. תחושה שכאילו מנפנפים אותגם  דיברו איתי דיברו 

 7אישית נתקלתי מקרים של חתול פצוע למשל בפסח. היה חתול שהיה במצב של גסיסה. לא היה מי  

 8נאמר להם תביאו אתם את החתול בתוך קופסא או מה. מדינת עולם שלישית  ושייקח אותו  

 9גיא קלנר שדאג לבדוק את כל  ואשכרה ככה. ועל הנושא הזה יושבת מנכ"לית העירייה יחד איתי 

 10קיבלנו הצעת מחיר על מנת לתת טיפול רחב ביותר. לא   25הפרמטרים ואישרתי בשלישי לאפריל 

 11טיפול רחב ביותר ממש במסגרת איגוד ערים בגוש דן. ואישרתי כבר הקדמת את.   , אלארק עיקור

 12 פה זה לא חלק מהצעה בכלל.    לא מר גיא קלנר: 

 13 לא משנה אבל כדי לתת את כל.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 מדברים עליו מהיום הראשון.  אנחנו  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15כדי לתת את כל המענה של עיקור, לכידת חתולים, טיפול   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16  וטרינרי, ואני יודע מה חילוץ בשעות הפעילות כמובן.  

 17 גם הלכידה גם הטיפול.   מר גיא קלנר:

 18תמסרו  הכל. הכל בדיוק לפי הצעה של זה אישרנו את הדבר הזה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 סוף סוף אני מקווה. שלנשים 

 20 קודם כל איגוד ערים זה בשורה מעולה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21זה גם היה לבקשתן הן. ונתנו באמת חבילה סדר גודל של משהו   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22כמו ארבע עשרה אלף שבע מאות לחודש. כן היו עוד. סליחה שלא הזכרתי את כולן. אני מתנצל.  

 23 נכון. אני שמח.  

 24כדי זה. יש פה סעיפים לא  לאני מברכת על זה. שמחה שזה הגיע   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25קשורים למימון אלא להענקת תעודה מאכיל כדי שיהיה להם מעמד רשמי יש את זה בערים  

 26 נושא של כינון הקשר הרציף.  את ה אחרות. וגם 

 27 נבחן מול הווטרינריה.  זהנבחן את הנושא של תעודת  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 הצעה לסדר.   זו :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1לא בדקתי את הנושא עכשיו של מתן    אבל הצעה לסדר בסדר :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 תעודה או מה.  

 3 שלושה חודשים. אותה. עברו מאז הצעה. בפברואר הגשתי זו  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 .בסדר גמור אבל פתרנו כאן בעיה יותר עם כל הכבוד :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 אני רוצה להתייחס לזה גם.  מר גיא קלנר:

 6 .אמרתי שאני מברכת על זה לא :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7רציתי להוסיף פתח תקווה למשל אחת הערים יש שם את צדוק שהוא סגן   :גב' בת שבע אלקובי

 8בין הערים השכנות  היא לדבר איתו פ"ת    אפילו ראש העיר הוא אני ממליצה בהזדמנות אם תוכלו

 9באמת לגמרי זה   שלנו הם התחילו עם פינות האכלה. יש להם את התעודות שהיא מדברת עליהם.

 10שלנו. הווטרינרית שלנו עושה מעל ומעבר אני   תווטרינריה דבר נוסף הבעיה של המאכילות זה לא 

 11יודעת וזה ברור לי. הבעיה זה מי שנותן את השירותים. איתם יש את הבעיה. ואני עכשיו שומעת  

 12שאתם מחליפים אני משערת שנקווה שהבעיה תיפתר אבל חשוב להדגיש את הנקודה הזאת גם.  

 13ככל שאני אוכל. אבל תסלחו לי אם לא.   קולגיאליאני מבקש להתייחס. אהיה  מר גיא קלנר:

 14הנושא עלה כשאילתה שלי בישיבת מועצה לפני חודשיים, חודשיים וחצי לא זוכר בדיוק מתי זה  

 15יש קבוצה של  .  סיפור אל איגוד עריםה  על היה. באותה ישיבת מועצה דובר על זה שנשתף פעולה

 16מי שמוביל אותם. פנו אלייך קרן לקיים פגישה  ואת  מאכילות שחלק מהם יושבי החדר מכירים

 17 ש.מסיבות משותפת שם באיגוד 

 18  זה לא נכון.   לא לא. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19תני לי רק את זכות הדיבור בבקשה מסיבות שלא קשורות כן קשורות לא יודע מה   מר גיא קלנר:

 20נאמר משהו אחד בחדר בפועל לא היה מקום לשיתוף פעולה. מאותה נקודה צפונה אני מוביל את  

 21המהלך הזה יחד עם הקבוצה באישור איציק. היינו יחד באיגוד ערים. נפגשנו עם מנכ"ל האיגוד.  

 22לפי צרכים של העיר רמת השרון.   23-24בנינו מפרט שמבוסס על דו"ח שקוף של פניות מוקד בשנת 

 23כפי שנכתבו במוקד באופן אובייקטיבי. עיקורים, סירוסים, טיפולים, דריסות, פינויים, כל 

 24הצרכים המקומיים על פי סטטיסטיקה של פניות למוקד העירוני. על הבסיס הזה ביקשנו מאיגוד  

 25ערים ברחבי גוש דן בתחום הזה. חלקם חברות באיגוד, חלקם מקבלות שירות   11ערים שמשרת 

 26מהאיגוד. לתת לנו מפרט של טיפול. כדי שבאמת זה לא קשור לווטרינרית. זה קשור לספקים  

 27שהיא מפעילה כצד ג'. שלא טובים היום ולא נותנים את המענה מה שגורם למצב שמתקשרים  

 28למוקד. במקרה הטוב יש דילי בשירות, במקרה הרע לא מגיע שירות והחתולים מתים או ממליטים  
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 1בני אדם. בהקשר הזה. נבנה המפרט  ושוב מזכיר זה לא בעיה של חתולים זה גם בעיה של קהילה 

 2בהקשר הזה וכולם רוצים את הפתרון הזה במהירה   ןהשלם הזה על דעת המאכילות ובתיאום אית 

 3אני  ביקשו המאכילות כי  זה ייחתם. שבימנו. אני שמח לשמוע כי לוחצים על זה הרבה מאוד זמן. 

 4. בערב יום העצמאות היה מקרה שהתקשרתי לווטרינריה וטופל גם דרך  ןבקשר כמעט רציף אית

 5מאכילות לא לעלות את ההצעה  הלשכת מנכ"לית וכו'. כל יומיים יש עניין בסיפור הזה. ביקשו 

 6 הזאת לסדר היום איתך. הן ביקשו לא לעלות את ה הצעה לסדר היום  

 7   מי ביקש? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 ביקשו לא לעלות.  ן תסתכלי אצלך בטלפון. ה מר גיא קלנר:

 9אפילו  היא קומבינה  ה גיא אני מבינה שחזרת לדיל שלך עם ראש העיר  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 . מסתתרתכבר לא 

 11הקומבינה היא שלך. תשמרי את הקומבינות אצלך. לא רוצה להקשיב לך. אני   מר גיא קלנר:

 12 בזכות דיבור אל תכנסי לי לזכות דיבור.  

 13 מדברים ביחד 

 14 אתה נוכל. נוכל. תקשיב טוב.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 מדברים ביחד 

 16  קשה.  בתני לו לדבר ב  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 הן דיווחו לי.  כי יש הודעת טלפון  מר גיא קלנר:

 18 הן דיווחו לך וואו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 מדברים ביחד 

 20     הנוכל הראשי. לא עושה עסקים. אני עם נוכלים :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21מספרת  גונבת קולות. נותנת אג'נדות לא נכונות.  הכי גדולה בעיר זו את. נוכלתה מר גיא קלנר:

 22 סיפורים. גונבת הצעות לסדר. 

 23 אותך פעם ראשונה.   אזהירקרן את לא מקשיבה לי אני  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 תגיש תלונה במשטרה.  מר דן רוק:

 25  בדיוק.  כן  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26הרי גם לנושא הזה אמרו לה בואי נעשה ביחד. כן, כן. כן. אמרו לה בואו נלך לאיגוד   מר גיא קלנר:

 27 היא ביטלה.    דן, ערים

 28 אין בעיה תעני לו. לא עכשיו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 מדברים ביחד 

 2 זה לא מעניין. כן.   מר גיא קלנר:

 3   תמשיך בקשה. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 אתה בא רק להצטלם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 5  קרן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 להבדיל ממך.  רק להצטלם. אני לא בא  מר גיא קלנר:

 7 .  אותה בסוףאני יוציא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8  אני הייתי איתה באוטו בזמן שהן התקשרו. ביקשו.   מר דן רוק:

 9 להבדיל. אני לא רוצה.   מר גיא קלנר:

 10 אני אתן לכם לדבר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11  משקר. הפפי שלך הוא משקר,  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 אני לא משקר. אני יכול להראות לך את ההודעה.   מר גיא קלנר:

 13  אמרתי שאתה משקר.   הפפי שלך משקר :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 של עצמך ושל כל מי.   .אפקטיבית לאו  את פפי אבל קטנה מר גיא קלנר:

 15דיברנו על לכידות. דיברנו על   מוכנים להפסיק עם זה? חברה אתם :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אחדות. דיברנו על חברות.  

 17שכל   אני אלחם בך  עדתותחית ולי כוחנית אני שומעת כשאתה אומר   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18  השקר שלך ייחשף. הכל. כולל אגודת הספורט כולל כל מה שידעת וראית.  

 19 יושבת פה מפיחה סיסמאות. עושה מניפולציות.   מר גיא קלנר:

 20  בקשה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21   תוכן אפס.   מר גיא קלנר:

 22  לך תגיש תלונה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23קולות מקמפיין הבחירות דרך הכניסה לקואליציה בגידה בהרבה  גניבת   .אמת אפס  מר גיא קלנר:

 24 מאוד אנשים כולל בחדר הזה. אה. פתאום את פוליטיקאית.  

 25 מדברים ביחד 

 26  זה המקצוע שלי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 הכל.  מניפולציה. הכל  אין לך שום דבר של אמת מר גיא קלנר:

 28  אני יחשוף אותך עד.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 . לחשוףאין מה   יכולה לחשוף מה שאת רוצה מר גיא קלנר:

 2  יושבים עליך.   כבר כולם :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3אותך? כן. נכון אז לכן    מעצבןזה  מה לא נוח לך? אני דומיננטי מידי?יושבים  כולם   מר גיא קלנר:

 4   להכניס. את מנסה תכשאני מנסה לקדם דבר אמיתי והוא לא בא לך טוב פוליטי

 5אתה רוצה לענות או סיימת? קלנר דיאלוג ביניכם תעשו   חברה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 בחוץ.  

 7של קרן פעם  האמיתי  חושף את פרצופה בעצם הוא דיאלוג ציבורי ש הדיאלוג בניינו מר גיא קלנר:

 8 אחר פעם.  

 9  פרצופה לא פרצופה. תתקדם. מ עזוב אותי  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10   אין אחד בעיר שלא יודע שאתה פפי שלו. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 פפי, פפי ,פפי. שמענו.  מר גיא קלנר:

 12 יש הצעה לסדר לא?מר דן רוק: 

 13שמענו. יש הצעה אני לא מסתיר שום דבר. את רצת לקואליציה. מה את מבלבלת   מר גיא קלנר:

 14 הסיפורים האלה די זה לא מעניין.  את המוח. כל הסיפורים. 

 15אם אתה לא מתקדם  בסוף אני אוציא אותו זה מה שיקרה. קלנר  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אני צריך להזהיר אותך בשביל מה.  

 17 תזהיר.  מר גיא קלנר:

 18  אני לא רוצה.אני לא רוצה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 פעם אחר פעם הגברת משקרת, מסבנת. מסובבת. צריך להגיד את זה.   מר גיא קלנר:

 20  אם אתה אומר משקרת בוא תגיד מה משקרת.  רגע :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 את משקרת על נושא החתולים.   :מר גיא קלנר

 22 קרן את מוזהרת פעם שנייה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23  אתה משקר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 . בואו נתקדם.  נפתר למעלה משנה על החתולים. זה לאאנחנו עדיין   :דןעו"ד עידן למ

 25  שים. נכל הזמן מקטין , אבל ליברלי אתה נותן לבן אדםאיציק  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26ספרי לי. אני לא מקטין אותך.   אג'נדות. איזה אישה הקטנתי בחיי?מה את ממציאה  מר גיא קלנר:

 27 משקר אם היית גבר.   אתה  אני מתמודד איתך עניינית וכשאת משקרת. הייתי אומר

 28 אני מפסיק את הישיבה.  אני מודיע לכם. אני עוצר את הישיבה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 מה את מספרת סיפורים על נשים?   מר גיא קלנר:

 2  אתה לא מעניין אותי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 קלנר.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4גם את לא מעניינת אותי. את לא מעניינת אף אחד. כל החדר הזה את לא מעניינת   מר גיא קלנר:

 5 אותו. את מבודדת. אמרתי לך. לא אופוזיציה. 

 6 מדברים ביחד 

 7מה אתה מתחיל   על החתולים תישאר על החתולים תגיד מה שאתה רוצה ונמשיך. :מר אהד בלייר

 8 די.  לספר את כל הסיפורים האלה?

 9  ? מתלהם עכשיומה אתה  מר גיא קלנר:

 10 כי אתה מנסה להכניס דברים שלא קשורים. תגיד וזהו.  :מר אהד בלייר

 11  . למה אתה צועק? אתה צועקמה אתה מתלהם? מה  מר גיא קלנר:

 12 אתה התחלת לצעוק, צריך להרגיע אותך. מר אהד בלייר:

 13 בדרך לדיבה.  את  נוכל אחד  אני מדבר בקול רם. עודאני לא צועק.   מר גיא קלנר:

 14  נוכל, נוכל.  אתה נוכל.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 תגידי נוכל גיא קלנר.   מר גיא קלנר:

 16  גיא קלנר.   נוכל :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 על מה את מתבססת?  מר גיא קלנר:

 18 . על מה אתה אומר :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19צאו   .בחוץ  הזה  נהלו את הדיאלוגתתצאו החוצה שניכם והלו.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20  החוצה.  

 21   .םאת זה עוד פעתגידי  מר גיא קלנר:

 22 על מה אתה אומר שאני משקרת? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23ביקשו להוריד את ההצעה לסדר. אני מוכן  אומר שאפ ש ווטסלי יש משקרת כי   :מר גיא קלנר

 24   לבית משפט. איתך ללכת 

 25  וגם אם ביקשו ממני.  אפ.   אתה לא מנהל לי את הווטסאתה משקר  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26בואי  אפ אני אפתח אותו גם.  את הווטסתפתחי ביקשו ממך.   הם עכשיו זה גם אם :מר גיא קלנר

 27 לבית משפט.  

 28 מדברים ביחד 
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 1  אבל אתה נוכל.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2קראת  את תגלה. ווטס אפ שלך  מעוד פעם  הספוק   משנה את הגרסה פתאום את מר גיא קלנר:

 3 אותו גם.  

 4 : יאללה איציק תמשיך. גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 שקר אחר שקר אחר שקר.   מר גיא קלנר:

 6 מדברים ביחד 

 7   אני רוצה להרגיע. אתה רוצה להמשיך לדבר? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 בכל נושא שאת מתעסקת איתו.   את גורמת נזק. מר גיא קלנר:

 9  אתה היחיד שלא עושה נזק לראש העיר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10אני מבין את הניסיון שלך להדביק אותי לראש העיר. וואו. איזה סיפור אני לא   מר גיא קלנר:

 11 חושש מזה וכשאני ארצה להתחבר אליו אני אתחבר אליו.

 12  לא נפרדת ממנו.  את  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 יש דברים שאנחנו עושים אחלה ביחד.   מר גיא קלנר:

 14  לא נפרדת ממנו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 את היית שם. מה את מספרת סיפורים.  את נכנסת אליו לחדר וזרקת אותי החוצה.  מר גיא קלנר:

 16 קרן די תמשיך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17   אחרים.  קיבל זכות דיבור על החתולים. מדבר על כל הדברים ה :מר אהד בלייר

 18היא תקבל את זכות התגובה. תנו לו    יסיים.התפרצו. יש זכות תגובה והוא   דן:עו"ד עידן למ

 19  היא תקבל את זכות התגובה בצדק. אבל בינתיים היא מתפרצת.  לסיים. 

 20אחלה   יגידו שאתה בדיל איתי תיזהר. אה איתו אני לא בדיל? את עשית.אבל  עידן  מר גיא קלנר:

 21 אבל את עשית את הדיל איתו קודם.   .הכל בסדרדיל אני אעשה איתו דיל. 

 22  מדברים ביחד  

 23   .תגידי באיזה הפגנה היית לאחרונה תספרי לנו מר גיא קלנר:

 24 למה אני חייב לך דין וחשבון? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25  מדברים ביחד 

 26 אחת.  לדמוקרטיה וליברליות. קשורה ש הפגנה אחת  מר גיא קלנר:

 27  ?  לא הייתילמה אני  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 לא את ולא דן. לא.  :מר גיא קלנר
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 1מביא פקח מוציא אתכם החוצה.   לכם. אניתזכרו מה אני אומר  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 אתם עושים טעות.  

 3    מילואים עשית?ימי  כמה  מר דן רוק:

 4  למה זה נוגע לך בנקודה?תוריד את האצבע.  :מר גיא קלנר

 5   מילואים עשית?ימי  כמה  מר דן רוק:

 6   למה זה נוגע לך בנקודה?  :מר גיא קלנר 

 7 מדברים ביחד 

 8את יודעת איך אפשר לעשות לזה סוף? אני  תראו את הבושה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9אני לא רוצה. אני רוצה להימנע מזה. זה בושה. חבר'ה  מזהיר אותם פעם שלישית ושניהם החוצה. 

 10   צופים.

 11  קרדיט על הצעה.   מדברים עלעל מה אנחנו בסוף אנחנו  :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 12 זה הכל.  כפי שהיה סיפרתי את הסיפור  לא קרדיט על הצעה. מר גיא קלנר:

 13קלנר תמשיך לדבר. חבר'ה עוד פעם הערה אני מוציא החוצה. די   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14  חבל.  

 15אני ענייני. אני סיפרתי את הסיפור  צעה היא לא שלי. הה  כי אני לא ביקשתי קרדיט מר גיא קלנר:

 16כפי שהוא. אני עומד מאחוריו. השלמנו את התהליך. התהליך הושלם אני מקווה שיגיע לחתימה  

 17משמעותי הוא לייצר ברמת השרון פתרון  ה סיפור העל ידי הגורמים המוסמכים לכך בעירייה.  

 18הולם לבעיות שיש כרגע במרחב הציבורי שבעיקרן העדר סירוס ועיקור ברמה מספקת. העדר  

 19טיפול והובלה של החתולים לא על ידי המתנדבות. על ידי הספק שעד היום נפלנו בעניין הזה ומתן  

 20מענה בזמן אמת לפגיעות של דריסות של היתקלויות על עצים של פגיעות אחרות כל הדבר הזה  

 21מקבל מענה בהסכם כולל עם איגוד ערים שהוא הגוף המקצועי ביותר שקיים במרחב. לדעתי נותן  

 22בעיות שקיימות כרגע במרחב ברמת השרון ברגע שזה יחתם  באמת הזה  ופתרון ליסודו של הדבר 

 23 תודה.   .מהנושאים פתורים  95%לדעתי  

 24הצעה   ,לא הצעה לסדר .הצעה לסדר אציעאני לישיבה הבאה אני  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25שגינדי מוטי שיחזיק את התיק שמתעסק עם הנושא של הווטרינריה וכל הטיפול בנושא הזה  

 26 ספציפית.  

 27 אפשר להגיד משהו?  :העירונית תהווטרינרי

 28 כן. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1   נעים מאוד.  העירונית, תווטרינריה דר' גיל שפר  :העירונית תווטרינריה

 2 למה את אומרת לי נעים מאוד?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 מן המניין. אזרחית קודם שאני  חשבתכי אתה  :העירונית תהווטרינרי

 4 לא שמתי לב נכון. אל תהי צינית.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 צינית?  :העירונית תהווטרינרי

 6 נעים מאוד לא נעים מאוד.   צינית. כן :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7הגיעה הצעה על ידי דרך לשכת ראש העיר לגבי  . לנוכחים נעים מאוד :העירונית תהווטרינרי

 8ההסכם עם איגוד הערים. עברתי על ההצעה התפקיד שלי הוא לתת את הפן המקצועי. פירטתי את  

 9פני מנכ"לית בפגישה שהייתה לי לגבי ההצעה הזאת. אני אודה לך לפני שאני אגיד  ב כל הסעיפים 

 10 מול כל המועצה להיפגש איתך לגבי אותה הצעה.  

 11 אין בעיה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12עיקורים וסירוסים זה גם נאמר בפגישה הקודמת    פה. לגבי דברים שנאמרו :העירונית תהווטרינרי

 13באופן   ברמת השרוןנעשים לפני חודש. עיקורים וסירוסים , אחת ייםשנכחתי בה. לא לפני חודש

 14יחידות   4 מדברת אותו דבר.שאיגוד ערים   גם הצעה שלזה מה שהספק יכול לתת.   .כל שבוע שוטף

 15הבעיה שלנו היא כוח   כל הזמן. טיפול בחיות פצועות נעשהפעם בשבוע זה אותו דבר. זה חודש. ב

 16פקח לא   כשליקטע רוחבי בעירייה אני מבינה בעיה כזו באדם. אין לנו כוח אדם. אני יודעת שיש 

 17לא יכול לצאת מהעיר    בעיר יכול לתת מענה אני נעזרת בפיקוח עירוני וגם הם כשיש פקח אחד

 18 אלו ואחרות.  כ לטובת בעיות 

 19סליחה שאני מפריע לך. יש לך פקח שהתבקש בחג לצאת בתחינה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20פרח ביקשה בתחינה מבקשת ממך, אנא ממך. צא תחלץ את תוציא תפנה את   ,שהיא ביקשה

 21 החתול הפצוע.  

 22 היה ביום חופש.  :גב' פרח מלך

 23הוא היה ביום חופש והוא מקבל כוננות ומקבל שעות וסירב   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 לצאת. 

 25 שלחתי פשוט פקח אחר שלקח את החתולים לווטרינריה  :גב' פרח מלך

 26 עדכן אותך יש פקח אחד.  אאני   :העירונית תהווטרינרי

 27 זה לא רלוונטי.  :גב' פרח מלך

 28 משמרת כל יום. נותן כוננות כל יום.  נותן   :העירונית תהווטרינרי
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 1 מקבל על זה כסף הוא לא עושה את זה בחינם גילי עם כל הכבוד.   :גב' פרח מלך

 2 אבל רגע פרח זכותו גם לקחת יום חופש.   :העירונית תהווטרינרי

 3 אני לא אמרתי רגע שלא.   :גב' פרח מלך

 4 אבל אפשר גם לבקש.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 מקרה חירום בעיר.   :גב' פרח מלך

 6 מקרה חירום.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7בואי נעצור פה. לא. לא. בואי   בואי נעצור פה בסדר?אז  גילי את לא ענית לטלפון  :גב' פרח מלך

 8 נעצור פה.  

 9 את לא רוצה לראות את ההתכתבויות שלי עם המוקד. :העירונית תהווטרינרי

 10לא ענית לי לטלפון ואני טיפלתי בזה כי לי אין לא חגים ולא שבתות. בסדר. בואי   גב' פרח מלך:

 11 נעצור פה זה לא למועצה בכלל. חבל זה לא למועצה דיברנו על זה.  

 12עיקורים וסירוסים נעשים כל חודש באופן רציף. הספק  ענה לגיא.  אאני   :העירונית תהווטרינרי

 13 . שנבחר הוא לא ספק שאני המלצתי אבל זה זכותה של הוועדה

 14   מדברים ביחד

 15יש לנו   . בכל רגע נתוןטיפול בחתולי קהילה נעשה באופן שוטף כל הזמן :העירונית תהווטרינרי

 16 חתול.  

 17נושא של חתולים עולה פעם שלישית בישיבת מועצה זה לא  . ההם צודקיםאבל  :גב' פרח מלך

 18 נורמלי.  

 19יפתר. מה להגיד לה  ישעכשיו זה לא נפתר מה לעשות אבל  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 להפסיק?  

 21 לפגישה איתך.    אני אשמחכן אתה יכול להגיד לי להפסיק. זה בסדר גמור  :העירונית תהווטרינרי

 22אני מבקש להסיר את  מגי תקבעי פגישה. בסדר גמור. קרן בקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23ההצעה היא כבר לא רלוונטית. כי אנחנו הולכים למסלול הזה. מי בעד להסיר את ההצעה מאחר  

 24 שפתרנו את הנושא.  

 25 לא. יש שם סעיפים שלא.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 איזה סעיפים? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27  תעודות למאכילות? :גב' פרח מלך

 28 מה זה צריך הצעה לסדר? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1עם הווטרינריה. למה לא  הישיר גם תעודה וגם נושא של כינון הקשר  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 ? להצביע על זה

 3 זה מובן מאליו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 זה מובן.   :גב' פרח מלך

 5 מה זאת אומרת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 אבל זה לא קורה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 מובן מאליו.  זה לא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 זה כן קורה זה לא הוגן.   :גב' פרח מלך

 9 מובן מאליו. תעודות אין בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אתה יכול להציע את זה. אם אתה מציע לעלות את מוטי כהצעה.  :מר יעקב קורצקי

 11מסכימים? אני מבקש נעשה חריג. בקשה הצעה. אני מבקש להציע   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12אתה לא יכול להצביע. עכשיו יגידו לך ניגוד עניינים. לא ברצינות. אני מבקש על  לא את מוטי גינדי 

 13דעת רוב החברים לאשר את מוטי גינדי כמי שמחזיק את התיק של הווטרינריה ברמת השרון. מי  

 14 פה אחד תודה רבה.   בעד?

 15 

 אישור החבר מוטי גינדי כמחזיק תיק הווטרינריה ל פה אחד בעד כל החברים הצביעו :החלטה

 ברמת השרון               

 16 מדברים ביחד  

 17 זה תיק מאוד חשוב.   :מר יעקב קורצקי

 18הייתה פעם חנות לבעלי חיים בסוקולוב דר' דוליטל איציק גולן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19בנושא רובע הדר תכנון צרכים  הלאה. הנושא הבא חברים. הצעה לסדר של חברי סיעת באה בטוב 

 20 ופתרונות. בבקשה. 

 21 

 בנושא רובע הדר תכלול צרכים ופתרונות הצעה לסדר של חברי סיעה "באה בטוב" .7

 

 22רובע הדר הינו אחד הרובעים הגדולים בעיר בוודאי במיקום מרכזי   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23בעיר. בשנים האחרונות הרובע חווה פיתוח מואץ של התחדשות עירונית וזאת צפויה להימשך  

 24שנים הקרובות. לצד ההתחדשות המבורכת קיימות בעיות משמעותיות שנדרש להם פתרון דחוף  ב
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 1על מנת לאפשר לתושבי הרובע איכות חיים ראויה. לאור היקף הפרויקטים המייצרים עומסי  

 2תנועה לכלוך ומפגעי בטיחות, נדרש מענה רשותי של תכלול ותיאום בין היזמים הקבלנים, 

 3העירייה והתושבים. תושבי הרובע מוטרדים מנושא חניה ותנועה. לאור כמות המיזמים וגידול  

 4האוכלוסייה ואינם חשופים באופן נגיש לתוכניות העתידיות ופתרונות שהעירייה מחויבת להציג  

 5לצד הבניה המואצת. בנוסף הרובע מאופיין באוכלוסייה מגוונת ובה משפחות צעירות וכן בני הגיל  

 6לא נותן מענה רחב. חוגים  , אבל השלישי אין מענה במרכז הרובע של מתנ"ס יש אשכול פיס 

 7 הדר מרוחק ואינו מאפשר הגעה פשוטה וקלה. ההצעה.  -ופעילויות לאוכלוסיות אלו ומתנ"ס אלון 

 8העירייה תאתר שטח חום להקמת מרכז קהילתי שכונתי. ותקצה תקציב לתכנונו והקמתו   .1

 9 בשיתוף מגוונים.  

 10העירייה תוציא מכרז לתפקיד מקצועי של גורם מתכלל מתאם ומסכרן של כלל הפרויקטים של   .2

 11 . בינוי ברובע

 12 ניקיון ברובע. ומספר מנקים ברובע.  ה העירייה תתגבר את תדירות רכב  .3

 13העירייה תקיים שיתוף ציבור לתושבי הרובע. ותפרוס את כל מיזמי הבינוי, תמ"א המתבצעים   .4

 14 והצפויים ברובע בשנים הבאות.  

 15העירייה תציג לתושבי הרובע פתרונות חניה מתוכננים ברובע לאור הגידול המספרי המשמעותי   .5

 16 הצפוי.  

 17כל הנושאים שהעלית כאן נמצאים בבחינה. כל הנושאים האלה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18   .ראויים אני לא אומר שלא. ממש ראויים הם נמצאים בבחינה. כאשר

 19 בואו נצביע זה הצעה לסדר.  אז :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 צביע.  אאני  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 תנו לו את הזמן לענות.   :גב' פרח מלך

 22אלוהים ישמור. אתם  .אתה אומר הנושאים ראויים. לא טוב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 ולך לאכול אתכם.  הבאים ישר טעונים כאילו אני  

 24 כוננות. אנחנו באנחנו מורגלים.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 חבל.   :גב' פרח מלך

 26אני אומר עוד פעם הנושאים האלה ראויים הנושאים האלה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27נמצאים בבחינה אני מבטיח שאנחנו ניתן תשובות לנושאים האלה בקצב של ההתקדמות שלהם.  

 28 לא בעוד מאה שנה תאמינו לי. בקרוב מאוד.  
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 1אפשר להסביר לי בבקשה מה זה העירייה תוציא מכרז לתפקיד מקצועי גורם   :גב' פרח מלך

 2 מתכלל מתאם כלל הפעילות של הבינוי ברובע. זה תפקיד של ההנדסה זה לא תפקיד של. 

 3 כשיש בעיה עם.   העם מלגז בעיהתושב כשיש  אבל כן. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4  אבל בשביל מה אנחנו מקימים את המנהלות? :גב' פרח מלך

 5  הקמנו את המנהלות. אנחנו מקימים עכשיו את המנהלות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6.  דיברנו על זה וישבנו על זה אזשטח חום במרכז של רובע הדר קהילתי גם נמצא.  :דןעו"ד עידן למ

 7 מה?  אז 

 8אני מבינה  שהכל טוב העיקר שזה יהיה מעוגן. הכוונה מנהל הרובע  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9שעוד לא נכנסו לפעולה אבל זה משהו קהילתי ומשהו תחזוקתי. פה מדובר על הבינוי. נושא הבינוי  

 10 אנשים מאוד.  

 11 לא יהיה עוד מישהו. אני אומר לך עכשיו. לא יהיה עוד מישהו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12היקפים של דברים   .מסבירה רגע אבל אניאנשים מאוד מתוסכלים.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13שלא מתואמים קורה בינוי בחמישה, שישה או שבעה לפעמים עשרה. התנועה לא מתוכננת  

 14 ומתואמת בין הקבלנים.  

 15  והמתכלל הזה יעשה ולא מהנדס העירייה? :גב' פרח מלך

 16 . כמו מנהלת.  ברור :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 לא ברור לי.   :גב' פרח מלך

 18אסביר עוד פעם. הנושא של אותו מתכלל יש   . דקה אנילא יהיה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19הכנסנו עכשיו. היו מכרזים עכשיו לתשתיות. אדריכלית עיר, תנועה. רגע אני אומר לך אל תקפצי.  

 20חכי. היה תנועה נבחר מישהו לתנועה הודיע היום שהוא לא רוצה. אז אנחנו עושים מכרז נוסף גם  

 21לתנועה. מה לעשות לא רוצה כי זה מנהל מחלקה והוא לא רוצה הוא אומר שהשכר לא מתאים לו.  

 22 הנושא הזה בעיית השכר פה היא קריטית. לנושא הזה מטופל במסגרת ההנדסה.  

 23 גם פרויקטים אגב.  :גב' פרח מלך

 24מטופל בנושא של הנדסה כולל פרויקטים התאמות בניה כל   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 . הדברים האלה. או קי. אבל אנחנו הרעיונות

 26הצעה לסדר נועדה   אתה יכול להגיד שאתה מטפל בה. הצעה  איציק כל :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27מההצעה שהייתה  הצעה לסדר במועצה שהמועצה מחליטה זה לא שונה ל  לעגן את זה באופן שכדי 

 28  .  למר קלנר על מורשה
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 1 .  ממניקיבלת השראה  מר גיא קלנר:

 2 קיבלתי השראה ממך בעניין הזה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3  .עשית פוסט זה טופל לא?מר דן רוק: 

 4 דברים מתקדמים.  טופל.  מזה  מר גיא קלנר:

 5 מדברים ביחד 

 6היא אמרה    על הדר אני אביא הצעהמה, אז כשהעליתי את מורשה היא אמרה לי.  מר גיא קלנר:

 7 לא אני.  

 8 מדברים ביחד 

 9מה  קרן.   נו באמתאיפה אג'נדת הנשים הזאת מלא אני מדבר איתו, נו באמת  מר גיא קלנר:

 10 התחלת לייצר אגנדות מדומות?

 11 קודם כל יש לי אג'נדה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 12 כשאני מדבר עם אחד צג ג' זה הוא או היא. מר גיא קלנר:

 13 מדברים ביחד 

 14אני מבקש מאחר והנושאים האלה אני לא שואל פעמים  חברים.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15הנושאים האלה נמצאים על סדר היום והם על הפרק והם הכי ראויים למעט סעיף אחד של  ומאחר 

 16אני מבקש בכל מקרה להוריד את זה מסדר היום מסיבה אחת כי זה על   ,יהיהא  מנוי מתכלל זה ל

 17    הפרק. מי בעד?

 18 זה הכל בטיפול.   דן:עו"ד עידן למ

 19 זה בטיפול.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 לא יכולים להוציא הצעה לסדר כי הכל בטיפול.  אנחנו  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 מה לעשות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 ככה עובדת שחיתות וניהול של צפון קוריאה. זה צפון קוריאה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 נכון.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 .ראויזה להוריד משהו שהוא  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 קוראים לו צינג צונג צאנג.  איך קוראים לו?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 זה אתה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 מאה אחוז.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 . זאת ההתנהלות :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 זה באמת שיטה. למה אתה לא נותן להצביע?    :עו"ד גייל שורש

 2  קלנר.  ל קרדיט  הוא לא רוצה. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3  מה קלנר קשור עכשיו? מר גיא קלנר:

 4   סגן ראש העיר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 הוא של העירייה הוא לא של אף אחד אחר.   דן:עו"ד עידן למ

 6   מדברים ביחד

 7  זאת הקומבינה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8   הקומבינה. תעשי את זה בקול של איך קוראים לו. מר גיא קלנר:

 9יש מספר סעיפים להצעה הזאת. ספציפית לסדר. כמו עם החתולים אפשר   :עו"ד גייל שורש

 10 והשאר להצביע.    שמקבלים טיפול להוריד את הסעיפים

 11 לא. אין מה להצביע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 לא אפשר. צריך. מר אהד בלייר:

 13אין מה להצביע על זה. אין מה  . מטפלים בנושא הזהאנחנו  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 . ? דבר אתהלהצביע הורדתי את זה על מה

 15 יש פה שיטה. אנחנו עברנו עכשיו שתי הצעות לסדר ולא הוצבע עליהם.  :עו"ד גייל שורש

 16מעבר לזה. גם כשאתה מוריד הצעות כמו שעשית עם הקיזוז הצעה של    זה :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 17לא חזרת עם תשובה. ההצעה ירדה אפילו מענה לא    ואני הבאנו. הבטחת לחזור עם תשובהדן 

 18 קיבלנו.  

 19 . כשאת פונה לתקשורת ועושה טררם :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20גם אם הייתי פונה לתקשורת זה   אני לא פניתי לתקשורת מספיק עם זה. :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 21לא סיבה שתעמוד במנהל תקין. אתה ביקשת מספר ימים לבדוק את העניין. לא חזרת עם תשובה  

 22   לפרח. מאז פניתי

 23 מטופל.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24פרח כמה פעמים קיבלת ממני מייל בעניין הזה? שום מענה. מתי נזכה   :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 25 למענה?  

 26 זכיתם למענה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 .  מענה קיבלנו  לא :עו"ד דניאלה רון יעקבי
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 1כל דבר קיבלתם רק אתם שואלים את זה שש פעמים ושמונה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 פעמים. הלאה זה לא על סדר היום.  

 3ואחר כך זה לא על סדר  זה בדיוק העניין. אתה מוריד מסדר היום. אבל  :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 4 היום באמת.  

 5 אז בוא נסכים על זה. נעשה הצבעה.   מר דן רוק:

 6 מי בעד להסכים?   :מר יעקב קורצקי

 7 הלאה. נושא הבא.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8   .איציק זה התנהלות :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9  על העניין הזה?  פרח למה את לא משיבה :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 10 ראש העירייה ישיב לך. אני לא על מה שהוא השיב.   :גב' פרח מלך

 11את לא מקבלת. את סליחה דניאלה את מקבלת את התשובה רק   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 אם היא תואמת את השאלה שלך. 

 13 לא קיבלתי תשובה. מה התשובה?   :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 14  לא קיבלת? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 לא.  :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 16 אז אני אתן לך תשובה. בסדר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 אני מבקשת לקבל תשובה. תודה רבה.   :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 18 נושא הבא. מי נגד?  הבקשה.  בתקבלי תשובה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 מדברים ביחד 

 20  את נגד?  מאה אחוז.הכל בסדר.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 נגד שתוריד.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22   ? אתה איתה עכשיו?להוריד אתה נגד .אז תצביעי. שישה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 כן. לא היא תמכה בי. היא לא תמכה בי בעצם בהקשר של מורשה. לא. הייתם בעד? מר גיא קלנר:

 24 אני מחכה עכשיו שיהיה בפעם הבאה אותו דבר על רובע אלון.   דן:עו"ד עידן למ 

 25   מדברים ביחד

 26  רגע קלנר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27  ?בסדר . הנה זהאתה מה אתה רוצה ממני אתה מר גיא קלנר:

 28   עכשיו נהיית פפי שלה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 אני פפי להשכרה. כן כן.  כן.  מר גיא קלנר:

 2 זה ידוע.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 את נורא נחמדה היום. את קסם.  מר גיא קלנר:

 4 אגב מספרים לי שמעודדים בפייסבוק אנשי הכדורגל אז ד"ש לכולם.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5   אני לא יודע אני לא בפייסבוק כרגע.  :מר גיא קלנר

 6 מדברים ביחד 

 7 מי נגד הבנתי. מי בעד? הצבענו בעד. כולנו הצבענו בעד להוריד.   :גב' פרח מלך

 8 תשע בעד.   :גב' פרח מלך

 החלטה: הורדת הנושא מסדר היום

הדר    בעד: גינדי,  מוטי  קליך,  עופר  קורצקי,  יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק 

 שוייצר, עידן למדן, נאוה פרס

גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק,  נגד:

 גיא קלנר 

 

 9בנושא תווי חנייה  הצעה לסדר של חבר סיעת עתיד ליברלי  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אזוריים. 

 11 

 הצעה לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי "בנושא תווי חניה באזורים בעיר  .8

 12 תתחילו להציע הצעות הגיונית.   דן:עו"ד עידן למ

 13   ברור. רק אתה הגיוני.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14  נכון. רק את יודעת.   מר דן רוק:עו"ד עידן למ

 15   הוא לא פפי?   מר גיא קלנר:

 16 רק את יודעת.   מר דן רוק:עו"ד עידן למ

 17 הוא יש לו ימים.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18  היא לא בהאזנה.   .צפון קוריאה. מאוד דמוקרט :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אנחנו בפפיס עדיין וטרינריה.   מר גיא קלנר:

 20  בקשה.  בתתקדם. כן  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1הצעה לסדר בנושא תווי חניה   :הנדון ,קעראיזה תרבות דיבור יש לך תהי בריאה.  :מר גיא קלנר

 2מביאה עימה לא מעט  המגמה  אזורים בעיר. רקע. כידוע בשנים האחרונות העיר גדלה ומתרחבת  

 3מסחר ומרכזה  היום יום. תושבי העיר הגרים בסמוך לאזורי הפתרונות לצרכי וצורך באתגרים 

 4חניה המובילה לתסכול רב. מגמה זו  הבתחום פתרונות  פוגשים במציאות קשה עד בלתי אפשרית

 5יותר  העשויה להתפתח בשנים הקרובות. נושא חלוקת העיר למספר אזורים בוודאי בחלקים 

 6סואנים שלה עלה לא אחת על שולחן הדיונים אך מעולם לא הגיע לבחינה מעמיקה ומסודרת.  

 7כאמור ישנם אזורים בהם המצוקה היא כה גדולה. והתושבים הגרים שם אינם מצליחים למצוא  

 8חניה בסמוך למקום מגוריהם. מתווה של חלוקת העיר למספר תתי אזורים במסגרתם יכולים  

 9רחובות    בדגש על  ,להחנות רק תושבי האזור בשעות הערב יכול לתת פתרון לחלק מהמצוקות

 10הסמוכים לרחוב סוקולוב במספר נקודות לאורכו. אי לכך. מועצת העיר מנחה את הנהלת העיר  

 11המלצות לשינוי חוק העזר המקומי   ןלקדם בדיקה מקצועית והמלצות אופרטיביות לביצוע ובכלל

 12ככל שיידרש בכל הקשור לקביעת אזורי חניה נקודתיים בטווח של חודש ימים. אני מציע פה.  

 13אני פותח רגע. אני לא זה יהיה קצר. אני לא חושב שאנחנו צריכים את ההצעה לסדר אני   .נקודה

 14מנסה ללכת ככה לתת את הפתרון המבושל עד הסוף. הייתה בעיה אגב הייתה כבר בקדנציה  

 15הקודמת בחלק מהאזורים ברחבי העיר האמת זה בעיה נוכחת במרחב רמת השרון גם באזורים  

 16ברסקו בזמנו ליד רביבה וסליה. גם באזורים סמוך לסוקולוב. אר קפה. סוקולוב משני צדדיו.  

 17  ברמה שלה של עוד שתי דקות. מר בצד המערבי שלו אנשים מתלוננים על חוסר יכולת לא ברקבעי

 18מאחורי סוקו. ולא מצליחים למצוא חניה. אני    שהם מאחוריי ברי היין,  לא מוצאים חניה ברחובות 

 19של האזור   פעולה ועד שם שההם  קיבלתי תלונה בשבועות האחרונים בנושא הזה מכמה תושבים 

 20הם דיברו עלא אופציה של תווי חניה אזוריים או   , אגב,הזה שממש מבקשים למצוא להם פתרונות

 21כמו שאמרתי יש עניין  , אבל יש אופציה לפתוח את החניון הגדול שם במקרה ספציפית בנקודה הזו

 22הזו על סדר מבקש כרגע  עבודה   הסוגיי להעלות את היותר רוחבי. אני חושב שזה יהיה נכון 

 23   תחבורתית שלוקחת בחשבון את מרחב התנועה והחניה בעיר,

 24  יועץ תנועה.  :מר יעקב קורצקי

 25גם  אני רוצה אבל רגע,  יועץ התנועה. המכיר את הבעיות עם אני יודע  אניבסדר, אגב  מר גיא קלנר:

 26 שוב.  .לתחם את זה

 27אני אסביר לך זה נורא פשוט יש חקיקה על זה. משרד התחבורה חוקק חוק שעל  אז  :גב' פרח מלך

 28כל הרשויות המקומיות מתבקשות לחלק את הערים שלהם לאזורים. אנחנו כבר ישבנו על תוכנית.  
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 1עד שנתיים כדי ליישם את  של אנחנו בתהליך. משרד התחבורה הותיר לרשויות המקומיות אורכה 

 2כמו שאתה אומר גם צריך לשנות את חוקי העזר ולהוציא מדבקות  שהנושא הזה זה אומר 

 3אזוריות. וכל הדברים האלה זה תהליך. אנחנו גם הולכים להתקשר עם יועץ שייסע לנו לבנות את  

 4  וזה על סדר היום זה בחקיקה.    .כל התוכנית הזאת אנחנו כבר בתהליך הזה

 5  מתי אמור לצאת לפועל פרקטית ברמת השרון? אוקי ו מר גיא קלנר:

 6  שנתיים נתנו לנו ארכה.   :גב' פרח מלך

 7 ?  27שנתיים מה זה אומר   מר גיא קלנר:

 8 לדעתי.    27 מתי זה אתה זוכר עמית? :גב' פרח מלך

 9  . ש . אני חושב27 :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 ? האזורים מה חופש הפעולה המקומי כמות ומה ההנחיות לגבי מר גיא קלנר:

 11   הכל כתוב בתוכנית שלהם. אנחנו מחלקים את הרשות.   :גב' פרח מלך

 12אתה יכול להחליט  אתה יכול להחליט שאתה משאיר את האזורים הראשיים.  דן:עו"ד עידן למ

 13 שאתה.

 14    זה לא נכון. למה אתה אומר ככה? לא :גב' פרח מלך

 15 ראשיים כמו בהרצלייה. היש היום יכול לעשות שעתיים. גם באזורים  דן:עו"ד עידן למ

 16 אבל התוכנית אומרת בדיוק מה מותר ומה אסור וצריך להיצמד אליה.   :גב' פרח מלך

 17  במסגרת חוק ההסדרים? מר דן רוק:

 18כל הרשויות פנו זה היה אמור להיכנס בראשון לראשון   ,יש ארכה לשנתיים בכוונה :גב' פרח מלך

 19אני מנסה להמשיך לדבר.  . כל הרשויות פנו כי הם לא הספיקו לעשות את זה בגלל הבחירות. 25

 20יש לזה  והשלטון המקומי גם פנה. מרכז השרה בעצם נתנה היתר אחרי ש תודה. כל הרשויות פנו.  

 21  ארכה של שנתיים כדי לעשות את התוכנית ולהביא אותה לעבודה כמו שצריך.  

 22 קודם אם רוצים?  את זה יכולים לעשותאנחנו   מר גיא קלנר:

 23 זה  תהליך. בדיוק אני לא רוצה להגיד שנה וזה ייקח לנו יותר. תהליך.  :גב' פרח מלך

 24 .  כזה בוודאיאינטרס  יש לנו . הוא שאל וענינו.כן זה תהליך :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25  צריך לשמוע מה הציבור אומר  זה לא דבר כזה פשוט. :עו"ד עידן למדן

 26איך פותרים   , צריך לשרטטאני לא אמרתי בדיוק מה התהליך אני אומר מסמן בעיה מר גיא קלנר:

 27   אתמול.   ,אותה. ברור שיש מקומות ברמת השרון היום

 28 הצעה קודמת יש בעיות ופועלים עליהם. ב דן:עו"ד עידן למ



   4.5.25  -  15מן המניין מס' ת מליאה ישיב 

43 

 

 1לרשויות   לגרוםבעצם  וכך  כלליים אזורים ,למנועהיה הרציונל של התעבורה  :עו"ד עמית גייגר

 2   רחבי העיר. אומר אנשים לא יוכלו לחנות בכלשכמו שאתה לאזורים כדי  לעשותמקומיות 

 3  כן בטח.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4? אז לא הבנתי. בתוך התהליך הזה אנחנו  מה עושים עם הדבר הזהטוב אז  מר גיא קלנר:

 5 לתהליך הלאומי שקורה עוד שנתיים?  מתכנסים  

 6 עד שנתיים.   :גב' פרח מלך

 7 עובדים על זה.  אנחנו שמה אנחנו כבר  .עד שנתיים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8אני מחויבת להיות מוכנה על כל  עד שנתיים בתאריך הזה התהליך עד שנתיים. : גב' פרח מלך

 9  ,, מתן הדוחות וכל זההדוחות הגבייה של  שלמערך ה  את גם לשנות? כי זה בסדר .ההיבטים של זה

 10  הכל.   ,. תמרוריםוזהוזה לא רק לצבוע כחול לבן  

 11יש מקומות בתוך העיר  אני שם.  .אני עדיין חושב שיש מקומות בתוך העירטוב  מר גיא קלנר:

 12במקומות נוספים  ושמחים שכך  אחנו מצליחים והיין ה סוקו וברי הסמוך לסוקולוב אחורי בבעיקר 

 13 אז איך אנחנו מייצרים שם.. זמןיותר מידי  שנתיים זהלדעתי ש

 14לעשות את  גם   עד שנתיים. זה לא יהיה שנתיים. יש לנו אינטרס :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 .זה

 16 שם.  יש בית ספר רימון  :מר יעקב קורצקי

 17. בוא תשאיר את זה ככה את  עללי אינטרס  יש  ?רק שמה מה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18אנחנו רוצים לטפל בזה ולא נוריד   שמה,ההצעה כמו שהיא לא נצביע עליה מסיבה אחת כי אנחנו  

 19עדכן בהמשך כל  אאני גם  ,אותה גם. אנחנו פועלים בהתאם לחקיקה עד שנתיים אני מתחייב כאן

 20 עדכן אותך איך זה מתקדם ואיך זה עובד. בסך הכל רוצים שיהיה טוב.  אפעם אני 

 21  תעדכן אותי גם על רובע הדר?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22   לא. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23מכינים פה  הרי לפני שלושה חודשים. מה דעתכם שאתם מיש פה הצעות לסדר   :עו"ד גייל שורש

 24את הישיבות פרח את ראית שיש משהו שכבר טופל תרימי טלפון תגידי תקשיבו אני רואה את  

 25 ההצעה לסדר שלכם. א'. ב'. ג', מטופל ואנחנו לא נבזבז את הזמן  

 26 טוב את צודקת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 או קי.    עו"ד גייל שורש:

 28 .  לשים במקום זה לא באמת :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1  הכל בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 מדברים ביחד 

 3 קלנר בבקשה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4אם אני מבין נכון מבקשים בהינתן שהנושא מטופל על ידי הנהלת העיר בכפוף   מר גיא קלנר:

 5הזה  לוקה של אזורים. אז הנושא חממילא הולך להעיר לחקיקה לאומית. עד טווח של שנתיים 

 6מילא. הנושא יבוא לעדכון בשולחן המועצה בטווח של שלושה שישה חודשים כדי  מ מטופל 

 7  שהנושא יתקדם. אפשר להצביע על הדבר הזה?

 8 כן. מי בעד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 ? בשביל מה להצביע :מר יעקב קורצקי

 10 מדברים ביחד 

 11  אל תצביע על זה. מר גיא קלנר:

 12דרך אגב קרן הביאה נק' מצויינת לרובע הדר שהוא  גם  גיא הבאת נק' מצויינת ו מר יעקב קורצקי:

 13 רובע עמוס ובעייתי וזה הכל. 

 14 . שזה הסיכום אני רק רוצה שזה יהיה לפרוטוקול בסדר זה אין בעיה.   מר גיא קלנר:

 15 מדברים ביחד 

 16  ואז אני. לפני שעולה הנושא הזה אני צריכה לצאת מהחדר. רגע  :גב' ענת לין

 17 רגע תצביעו קודם. גב' פרח מלך:

 18 לא מצביעים. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 משכתי בכפוף להצהרת ראש העיר ושלך כפי שהקראתי אותה.   מר גיא קלנר:

 20חשוב לי להגיד כמה דברים לשים את זה  טוב אז ברשותכם לפני שאני יוצאת מהחדר  :גב' ענת לין

 21כל יושבי    מול חשוב לי לשים את זה . אזמנועה להיות בחדר, שאני 9סעיף הבא פה על השולחן. 

 22לשים את זה ברשתות החברתיות ובכל   התאמץשמישהו מאוד , מול כל תושבי העירוהשולחן 

 23קבוצת ווטס אפ אפשרית. אני ובעלי. תנו לי לדבר תגידו אחרי זה מה שאתם רוצים. אני ובעלי  

 24  20גדלנו בעיר מילדות, שנינו מנהלים עסקים עצמאיים פה בעיר. בעלי עבד בקנטרי רמת השרון  

 25לפני שהקנטרי בכלל היה בבעלות של העירייה.  עוד בקנטרי  עבדשנה היה לו עסק עצמאי. הוא 

 26בכניסתי לתפקיד בעלי סגר את העסק שלו כדי שאני יוכל להיות חברת מועצה בהתנדבות. יש יותר  

 27העצמה נשית מזה? אני לא מכירה. אני עוברת מסע הכפשה כאילו קיבלתי החלטות בניגוד עניינים  

 28מקורבות לדניאלה וגייל. עכשיו. רק לומר שבשום שלב לא פעלתי או לא  ל רק כי הזזתי גבינה ש
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 1את זה ועדיין ממשיכות להפיץ את זה דרך מקורבים. אני  ועשיתי דבר בניגוד עניינים. אתן יודעות  

 2חתמתי על חוות   ,חתמתי ברגע שבעלי סיים את החוזה שלו בקנטרי חתמתי על הסכם ניגוד עניינים

 3דעת של היועץ המשפטי ואז גייל החליטה שזה לא מספק אותה ופנתה למשרד המשפטים. ולפני  

 4שבוע התקבלה חוות דעת ממשרד המשפטים שאני מכבדת אותה ומקבלת אותה שנדרשת תקופת  

 5 החצי שנה הזו. צינון של חצי שנה מרגע שבעלי סיים את החוזה. 

 6 כנראה שהיא צדקה כי משרד הפנים לא  היה סתם שרירותי.   :גב' בת שבע אלקובי

 7להתעסק  מ כולם צודקים הכל בסדר. בגלל שבעלי שכר סטודיו בקנטרי אני מנועה  :גב' ענת לין

 8במה שקשור לספורט. אין שום בעיה עם זה. אני אמתין בסבלנות עוד חודשיים ואני אחזור לעשות  

 9את מה שאני חושבת שאני הכי ראויה מבין כל חברי המועצה לעסוק ולהחזיק את תיק הספורט  

 10דניאלה את אומרת ספורט חשוב לי ספורט  , בעיר. אתן מתיימרות להגיד שאתן מתעניינות בספורט

 11מעניין אותי. היית באירוע ספורט אחד? מתחילת הקדנציה זה לא מזיז לך בכלל ואל תעני לי כי זה  

 12 לא מעניין אותי.  

 13 מדברים ביחד 

 14כל חטאי   .שאלתם אותי שאני חברה של גלית מוסאי ובגלל זה אני מקדמת עניינים גב' ענת לין:

 15היה שגדלתי בעיר הזאת כספורטאית והיא הייתה המאמנת שלי. אבל לך יש חברות קרובות ואת  

 16אני אמתין  ן. ובשום שלב לא דיברת על קרבתם אלייך או על תרומתן לסיעה שלכפועלת בשמן  

 17בסבלנות וזה לא מה שישבור אותי. ואתם לא תשברו אותי וגייל לך אני חייבת להגיד שאת בחיים  

 18לא תהי פה ראשת עיר כי את באת מהצללים ואת לא מכירה את העיר הזאת ואת לא מכירה את  

 19הד.נ.א של העיר הזאת ורמת שרונים לא אוהבים אנשים צבועים ואת צבועה וזה מה שמעניין  

 20אתכם להתעסק בניגוד עניינים הזה אני אקום ואלך ואין שום בעיה ואני אחכה חודשיים והכל  

 21 בסדר. 

 22 יש נושא חשוב.  למה תחכי כמה דקות שלא תלכי  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 תשמעי כי לברוח כמו פחדנית אחרי ששמת. שהאמת אני מציעה שתישארי  :עו"ד גייל שורש

 24 מחייבים אותה לצאת.   .לא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 מדברים ביחד 

 26 בואי תקבלי תשובה על דברים שאמרת.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 27 הצעה לסדר. בבקשה  חברים  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1רק  לא הוא ניגוד עניינים  על הימצאות בהאיסור  .אני רוצה להגיד משפט מקדים  עו"ד גייל שורש:

 2ניגוד עניינים מיד   הסדר הגברת לין קיבלה מהיועץ המשפטי לעירייה  ,בחצי שנה או שנה וחצי

 3ניתי למשרד המשפטים וחוות הדעת  פבתחילת הקדנציה. היא בחרה שלא לחתום עליו אשר על כן 

 4האיסור על המצאות בניגוד עניינים קשור לאופן שבו אנחנו מתנהלים כעיר קשור   .התעכבה

 5למראית עין הוא קשור לאמון של הציבור בהחלטות וכן אנחנו אני ימשיך לפעול בהקשר הזה ככל  

 6שיידרש. ענת לקחה את זה באופן אישי למרות שהיא כבר יודעת את זה מספטמבר, ענת הייתה  

 7חברה ועדיין חברה בוועדת הביקורת, וכבר אז נאמר לה בספטמבר על ידי היועץ המשפטי והמבקר  

 8אז היא קיבלה את זה והיא   .בדיונים של האגודההזה שאסור לה להיות בגלל ניגוד העניינים 

 9ענת תפעל על פי חוות הדעת של משרד   .פני הדבריםהם כך צר לי שהבינה את זה ויצאה מהדיונים, 

 10 המשפטים ואנחנו נמשיך לדון באצטדיון גרונדמן. 

 11 

 ההצעה נמשכה על ידי חבר המועצה גיא קלנר בכפוף להצהרת ראש העיר כפי שהוקראה

 

 12 

 13 הצעה. בבקשה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14דמן אצטדיון עירוני של רמת השרון משמש לאימונים ומשחקי  נאצטדיון גרו   עו"ד גייל שורש:

 15הוא מוקם בלב שכונת מגורים מורשה בסמוך מאוד לבתי תושבים    .הבית של קבוצות עירוניות

 16ניהול  הוהמטרד המשמעותי ביותר נגרם לתושבים שמתקיימים באצטדיון משחקי כדורגל. זכויות 

 17המוכר  חינוך וספורט רמת השרון לתפעול של האצטדיון הועברו מעיריית רמת השרון למרכז הו

 18תלונות תושבי השכונה המתגוררים בסמוך   דאגודת הספורט. בחצי השנה האחרונה התרבו מאוכ

 19לאצטדיון על מטרדי רעש חמורים גם במועדים המוגדרים בחוקי העזר העירוניים כימי מנוחה  

 20ידן של הרשויות קצרה להושיע. בנוסף הייתה עלייה חדה בנושא התחבורה ובעיות  ו ושעות מנוחה. 

 21חניה וריסוס גרפיטי על קירות ברחבי השכונה. התברר כי העלייה החדה במטרדים והתלונות  

 22החלה מיד לאחר חכירת הסכמי שימוש בין אגודת הספורט לקבוצות מחוץ לעיר. מכבי הרצליה  

 23המשחקים שנערכים באצטדיון   כמותומכבי תל אביב נוער ליגת על. הסכמים אלה שילשו את 

הצעה לסדר של סיעת "חופשי בעירנו "בנושא איסור השכרת אצטדיון גרונדמן והפחתת  .9

 מטרדי רעש.  
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 1חצי  -כמכאן גם את הקיף המטרדים. התמורה שהאגודה מקבלת מהשכרת האצטדיון עומדת על 

 2בין חמשת אלפים לקבוצת הנוער וחמישה   שנע מיליון שקלים לשנה. לפי חישוב פר משחק ותעריף 

 3מש"ח תקציב   48אחוז אחד מתוך תקציב של -בכקבוצת הבוגרים. מדובר לעשר אלף שקלים 

 4לאור החשיבות שאנו רואות ביצירת איזון מידתי בין רווחת התושבים   .. ההצעה23האגודה לשנת  

 5ושכר  יאצטדיון גרונדמן לא   :לבין המשך הפעילות הספורטיבית החשובה של האגודה להלן הצעתנו

 6עד ליישום הנחיה זו תפעל  . הקיימים תום החוזיםשימוש קבוצות שאינן קבוצות עירוניות לאחר ל

 7אגודת הספורט כמפורט. פרסום חודשי של לוח המשחקים בכל המדיות הרלוונטיות. בכלל זה דף  

 8אפ של שכונת מורשה. זו במטרה לאפשר הערכות של   ווטסהקבוצות , פייסבוק של האגודהה

 9התושבים לרעש והערכות לוגיסטית שכולל סגירת כבישים ועומסי תנועה. האגודה תתחיל לפעול  

 10מנוחה למעט במועדי המשחקים שנקבעים על ידי ההתאחדות  לפי שעות ה  לפי שעות עבודה

 11לכדורגל. תקפיד על הערכים המותרים בחוק למניעת מטרדי רעש. מערכות הגברה ורעש מהקהל.  

 12תהליכים למתן מענה מידי  התעדכן את מוקד השירות העירוני במועדי המשחקים ותדייק את  

 13, יאותר ויוקצה שטח שאינו  25בזמן המשחקים. במהלך שנת  שונים לתלונות התושבים על מטרדים 

 14תוכנית לביצועו. הכוללת תקצוב ולוח   ותגובשאצטדיון עירוני חדש   בשכונת מגורים בעיר להקמת

 15 תודה. הפרויקט. זמנים להשלמת 

 16בעונה הזאת משחקים על   ,זה נכון בשנה האחרונהטוב. אז  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17את המגרש שלו.  שם המגרש גם מכבי הרצליה לבקשתו של ראש עיריית הרצלייה כי הוא משפץ 

 18היה רעש. אני ער לזה. אני מודע   .ם זה גם יכול להיות הפוך. ומכבי תל אביב נוערימחר, מחרתי 

 19בחודשים   לזה. הרעש שהיה בעיקר מתופים וזמבורות אם היה שם אבל היה רעש זה נרגע בגדול 

 20אני ביקשתי גם מאריק דורון  . אני חי, אני נושם את זה אני רואה את זה, האחרונים. אני נמצא

 21שהוא למעשה אמון על העניין הזה להדק את הפיקוח עד כמה שרק ניתן למול חברת האבטחה  

 22כמעט באף מקום   ,שקיימת שם. זה כמעט בלתי אפשרי גם במשחקים של רמת השרון לשלוט בזה

 23בארץ אי אפשר לשלוט בזה אנשים באים שמחים באים לכדורגל זה צרה צרורה ואני אומר שוב,  

 24אני חושב שהזכות באופן גורף לבוא ולהגיד רגע אחד אני לא יודע מה ההסכם שהם יעשו אני לא  

 25 מתערב בזה מה ההסכם שהם יעשו לומר.  

 26 אתה חתום על הסכם.   :עו"ד גייל שורש

 27אני לא יודע מה ההסכם העתידי שיכול להיות לצורך הנושא עם   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28כל הכבוד. אני לא חושב שצריך למנוע לחלוטין אם ויחליטו לשלב קבוצה נוספת אבל החובה שלנו  
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 1בחודשים האחרונים יש רגיעה בעניין הזה  שחייב להיעשות ואני שמח זה זה לדאוג לשקט וסדר ו

 2גרפיטי לא קשור אחד לשני. את דיברת על זה בגלל זה אני  הזה אחד. רגע תני לי לענות. נושא 

 3 אומר.  

 4. האצטדיון לא  1.  כרקע. ההצעה מדברת על שלושה דבריםאת זה נתתי לא. אני  :עו"ד גייל שורש

 5 . אם יהיה חבילה שאגודת הספורט תיידע את התושבים ,חוזההעד סיום   יושכר

 6אנחנו   שיזרועלפעמים הקבוצה שלנו צריכה אצטדיון זה קורה בגלל  גם מכיוון ש :מר יעקב קורצקי

 7לעשות  של לא יכולים לנעול את עצמנו צריך מקרים חריגים שכן אפשר יהיה לתת אבל לא בצורה 

 8   בכל. גם הסכמים קבועים אני חושב שזה יהיה יותר נכון. גם רמת השרון  

 9 גם לנו יש קבוצות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 משתתפים במתקנים של קבוצות אחרות. מה יגידו להם?   :מר יעקב קורצקי

 11 ערים אחרות הן לא באמצע שכונה.  באני אגיד לך מה ההבדל. מתקנים   :עו"ד גייל שורש

 12  למה את אומרת את זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 מדברים ביחד 

 14חוזרים לשכונה. מה יגידו בשכונה לא  יעקב קורצקי שיחת יומיים כדורגל.  :מר יעקב קורצקי

 15 כפר שלם ובני יהודה ישחקו בשכונה.  את יש  ?משחקים

 16 לא באופן גורף. אשדוד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 זה מה שאמרתי.   :עו"ד גייל שורש

 18 לא עכשיו.   ,ישן בפתח תקווה .רעננה. פתח תקווה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19קבוצות. אבל אי   4בנתניה משחקים ארבע חמש קבוצות. בנוף הגליל משחקים  :מר יעקב קורצקי

 20 בצורה הרמטית כי אנחנו קבוצות שלנו.  את זה לנעול 

 21 מה זה כדרך קבע? משחק בחודש.  עו"ד גייל שורש:

 22 גמר של ילדים.   איזה לעשותתרצה להשכיר את המגרש כדורגל  מר דן רוק:

 23 . במקרים רק במקרים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 ליידע את התושבים.   :מר יעקב קורצקי

 25גב'  במקרים מיוחדים לא באופן גורף ושיטתי של השכרה. רק  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 לא. רגע רגע. אני אחדד את זה. גייל שורש: 

 27 לשמור על הרעש.  היא בעיקר החשיבות  מר דן רוק:עו"ד עידן למ

 28 מדברים ביחד 
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 1 אי אפשר להשתלט על זה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 מדברים ביחד 

 3 אפשר לדייק את זה להסכמים רציפים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 4 .  ה. זה הרעיוןשל קבוצ לא מגרש בית :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5 מאה אחוז.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 רוצים לעשות גמר גביע מדינה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 7 אירוע מיוחד.   מר דן רוק:

 8גם מקרים ספציפיים שפתאום עושים שזרוע לתקופה או משהו   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 זה בסדר.  

 10פתיחה של   הקודם כל אני חושב בו נתחיל מהתחל  רגע איציק רגע, ברשותכם. :מר יעקב קורצקי

 11האירוע של הישיבה הזאת אתה ראש העיר אני חושב שקודם כל בוא נקדיש חצי דקה לחייל שנפל  

 12אני לא הייתי אולי לא היינו אני חושב שגם איציק בדרך כלל מציין את   .לנו ולהגיד כמה מילים

 13   אנחנו שוכחים את זה לפעמים עשרים שניות על המקרה אני יודע שהיית שם טיפלת ביום שישי. 

 14 כולנו היינו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15  לכבד קרן אני חושב שכולנו התייחסות לנושא אפילו עשרים שניות   ,גיא ,גייל :מר יעקב קורצקי

 16 את החייל שלנו.  

 17 אח שלו עובד ערוץ ספורט. ומה גם שהוא היה אוהד כדורגל של הפועל באר שבע    :עו"ד גייל שורש

 18   מדברים ביחד

 19מקרה כואב לוויה מאוד  גם אם זה טיפונת באיחור. תודה להערה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20אני לא חושב שהיה שם אדם שם שלא הזיל דמעה לראות את הצנחנים בוכים   .עצובהמאוד 

 21כמה עצוב.   , וואוקבר של בנה והמג"ד רוכן ומחבק ומלטף אותהשל עומדים ובוכים והאמא על 

 22תאונה מבצעית מאוד מצערת אני יכול לומר ממה שאני יודע זה לא כמו שפרסמו תאונת דרכים זה  

 23ממש לא ככה. הם חזרו מפעילות מבצעית בשטח אויב. לא אומר איפה. לא בעזה. לא הוא היה הם  

 24חזרו מפעילות מבצעית הנהג סטה מהדרך כנראה בגלל ראות לקויה או משהו ונכנסו בקיר והוא  

 25מכה  את הכשהדלת עפה בתוך האמר הוא חטף  , אבא סיפר לי חטף את המכה, החטף את המכה

 26בית ספר רוטברג גם אח שלו למד  בבראש ונהרג. הוא תלמיד במחזור הראשון של בית ספר דורון 

 27משפחה אני חושב שכל רמת השרון עם המשפחה. וכבוד לגשת לשם לנחם. אין  עם הליבי . ברוטברג
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 1עצוב וכואב יהי זכרו ברוך. טוב. בקיצור הסיפור מסתכם בזה לא  ומקרה מאוד קשה   .לי מילים

 2 אלא במקרים נקודתיים. יהפוך לקבוצות בית של קבוצות אחרות.  

 3 לא לתקופה גם אם זה תקופה.   .מקודם איציק אמר תקופה :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 לא נאפשר מקובל עלי.   אנחנו משחקים נקודתיים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5כולנו בטח מודעים לזה החיים במורשה  ש אני רוצה להוסיף בעניין הזה  :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 6בלי  קשר לסיפור של גרונדמן האצטדיון הזה. רעש אימים, כל  גם קשים  מאוד הם גם ככה מאוד

 7הבנייה, דניה. יום אחד את יוצאת מהבית ואת מגלה שפתאום סגרו לך את הכביש אין שום הודעה  

 8 לכמה זמן הכביש הזה סגור.  

 9 דברי על כדורגל לא עכשיו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אבל אני מנסה להגיד שעצבים.   :עו"ד דניאלה רון יעקבי

 11   אנחנו רגישים לזה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 מדברים ביחד 

 13   הסכמנו על זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 יידוע של אגודת הספורט את התושבים  שיהיו ערוכים.  זה  נושא השני וה :עו"ד גייל שורש

 15 מדברים ביחד 

 16נודיע להם ודאי. זה לא בתוכנית כרגע להקים אצטדיון כדורגל   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17אני הייתי אין   .אין לנו ביכולת בתקופה הזאת .סיפור של מאות מיליונים ,ממש להקים אצטדיון

 18 לנו יכולת להרים לבד אצטדיון אני  הייתי אצל שר הספורט. זה לא על הפרק.  

 19   הכנסות מביג?  מה עם :עו"ד גייל שורש

 20 נו באמת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21   אני שואלת.  :עו"ד גייל שורש

 22   ממש לא זה לא זהלא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23   שיאפשרו לנו? בסכומיםזה לא  :עו"ד גייל שורש

 24במיוחד שכבר עיריית רמת השרון בקדנציה הקודמת   .ממש לא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25ש"ח תאמינו לי. מקדמות על היטלי השבחה  יליון למעלה ממאה משל לקחה מקדמות בשיעורים 

 26 ש"ח אם אני לא טועה.  יליון וכו'. מעל מאה מ

 27 .  3ומורידות את סעיף  2ו 1משנות את ההצעה לסדר רק סעיף  אז   :עו"ד גייל שורש

 28 קיבלנו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר



   4.5.25  -  15מן המניין מס' ת מליאה ישיב 

51 

 

 1 תקריאו שוב רגע.   אז :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2משחקים נקודתיים  ל אלא  ,קבוצות לא עירוניות  ביתי של לא יושכר לשימוש  :עו"ד גייל שורש

 3 בלבד. עירוניות שלנו.  

 4 עירוני אשדוד.   מר דן רוק:

 5 נקודתיים אמרנו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6אוקי. עד ליישום ההנחיה הזאת יפעל אגודת הספורט כמפורט תפרסם את לוח   :עו"ד גייל שורש

 7המשחקים בכל המדיות הרלוונטיות כדי לעדכן את תושבי השכונה. תפעל לפי חוקי שעות המנוחה  

 8 משחקים.  בלמעט 

 9 לא. את לא תוכלי זה לא ישים. תקשיבו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10ההתאחדות  אותם אי אפשר להזיז למה כי  תראה יש משחקים שמשודרים ו  :עו"ד גייל שורש

 11 .  קובעת

 12 זה לא עובד.  :מר יעקב קורצקי

 13 את לא יכולה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 אז זה מה שכשתבתי. למעט במשחקים של ההתאחדות לכדורגל.   עו"ד גייל שורש:

 15  רק ההתאחדות קובעת את המשחקים. מר יעקב קורצקי:

 16לא ישים לאכוף את זה חבר'ה זה לא ישים בוא נהיה פרקטיים.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17,  אנחנו גדלנו בשכונה הזאת. אנחנו מכירים את זה אי אפשר דיברתי עם המשטרה לא אוכפת

 18הם לא יכולים לאכוף את זה דיברנו אני אישית דיברתי איתם על    ,דיברתי עם חברת האבטחה

 19 .  ודיווח  הדבר הזה כרגע תודה לאל. בואו אני מקבל את ההצעה

 20 טוב. תעשה הצבעה.    :עו"ד גייל שורש

 21  .   את העוצמה שלהגם את הכריזה להוריד   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22אני הצעתי את זה במסגרת הצעת מורשה ואתה אמרת אז שאתה תעשה את כל   מר גיא קלנר:

 23אני עדיין מציע בלי   ,פעולות האכיפה תבקש מחברת האבטחה ואנחנו רואים שזה מאוד בעייתי

 24קשר למה שהוסכם פה שהוא מבורך לעשות כן פעולה של עיריית רמת השרון מול ההתאחדות  

 25זה   בתוך שכונות מגורים .הם לכדורגל ומול השלטון מקומי על נושא אכיפת רעש בנושא מגרשים ש

 26לסדר    2025עניין ארצי כמו שאמרנו. יש באשדוד, יש באשקלון, יש במקומות אחרים אפשר בשנת 

 27 . . רגע רגעאת הדברים מחדש

 28 בדקתי את זה   כבר :מר יעקב קורצקי
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 1 אתה לא יודע מה עשינו.  גיא  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2   בוא נמנה את מוטי אחרי.  איציק :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 זה דווקא קורצקי יכול להיות אחראי לזה.   דן:עו"ד עידן למ

 4חברים מי  תצליח.  אינשאללהאותך לטפל בזה.  מסמיךהנה אני  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 תודה רבה. לנושא הבא.   ?בעד ההצעה

 6 

 7מסמך המדיניות   , רגע, אני צירפתי לכם אתאני צירפתי לכם את :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8מתוקן. עם ההערות. קיימנו על זה דיון ביום הזיכרון   2018ו  2017וצירפתי לכם את חוק העזר מ

 9הוספנו בהתאם לחוות דעת שקיבלנו איך אפשר לפתור    קיימנו על זה דיון. ישבנו על זהלמעשה, 

 10מחדש את חוק העזר עם התיקונים שלו. במקביל נגיש גם את מסמך   שבגדול אנחנו נגי  .את הבעיה

 11בגדול מסמך המדיניות תואם בגדול הוא   ,מדיניות האכיפה. כפי שהומלץ על ידי הצוות. אני יכול

 12בתי עסק  לקחנו שם חילקנו את רמת השרון לאזורים לפי עירוב שימושים,  .תואם את חוק העזר

 13לפעול  יורשו בתי עסק וככל   .אני אקריאורחובות מסחריים וכו'. והוספנו אזור פעילות ב' ככל ו

 14שמצויים בעוטף העיר ואינם   ,בימי המנוחה באזורי תעשיה בילוי ועסקים זה על פי חוק עזר אגב

 15מפה תוגש כמובן למשרד הפנים ללא הגבלת   .סמוכים לאזורי מגורים בהתאם למפה מצורפת

 16.  616רש  760רש  . גלילות צפון  -אזורים אלה כוללים וזה התיקון למעשה למסמך, רובע עשר .שעות

 17ורצועת   .לא לכיוון הבתים 4אזור התעשייה ברחוב החרושת רק מהצד המסחרי לכיוון כביש  . 2

 18נאשר את זה נגיש את זה את  אנחנו אנחנו את זה בהנחה ש ?. זה התיקונים. מה עוד1084 הנופש רש

 19 חוק העזר עם התיקון הזה ומסמך המדיניות כפי שאמרתי למשרד הפנים לצורך אישור. 

 20קרי פיקוח ותובע   .אכיפה צריכה להיעשות על ידי הדרג המקצועי. מדיניות ה1 עו"ד מיכה בלום:

 21חוק העזר  של תיקון הבמסגרת  שאנחנו המלצנושכתבתי כפי עמדה מכתב  .2עירוני ביחד זה אחד. 

 22שעד  לומר  עוד דבר יחיד שיש לי. הובסדר אפשר לפעול כך .עם שינויים כאלה ואחרים ,בזמנו

 מגרש גרונדמן לא יושכר לשימוש מפגש ביתי של קבוצות לא עירוניות אלא  :החלטה
  עוצמת הכריזה  תופחת נקודתיים, בנוסף למשחקים                

   פה אחד  בעדהצביעו )למעט ענת לין שלא השתתפה בדיון(  כל חברי המועצה  

 

עסקים בשבת בהתאם להחלטה ואישור הצוות העירוני אישור מסמך מדיניות לפתיחת  .10

   מצ"ב –שהוסמך להמליץ על אישור מסמך המדיניות 
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 1ואת חוות הדעת שאז . אנחנו חייבים לאכוף את חוק העזר הקייםלחקיקת חוק העזר הנוסף 

 2 כתבתי. 

 3 תה צריך לאכוף פה בתוך העיר. אנחנו אוכפים? א לפי מה שאתה כותב  :מר יעקב קורצקי

 4אמרתי  .  את חוק העזר. קבעתיקבעתי חוק העזר מדבר בעד עצמו. אני לא  עו"ד מיכה בלום:

 5קובי אלפסי ועמית צריכים לשבת  מדיניות האכיפה צריכה להיעשות ע"י הגורמים המקצועיים

 6 את מדיניות האכיפה. קובי והתובע העירוני. ולקבוע את האכיפה. 

 7. אתה נתבקשת על ידי  ברשותך להעיר הערהרק אני חייב  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8המנכ"לית לבקשתי לתת את עמדתך על מנת שנוכל לגבש את מסמך המדיניות. לצערי קיבלנו  

 9אבל בחרת ללכת לכיוון קיצוני יותר שבו קבעת   .משהו אחר לחלוטין. קיבלנו ניתוח של חוק העזר

 10שאנחנו חייבים להגיש דו"חות. נתת לתובע העירוני גם לחתום על המסמך הוא לא התבקש בכלל  

 11 מעורב.להיות 

 12 הוא ביקש.  עו"ד מיכה בלום:

 13ביקש לא ביקש אני יודע מה אני   הוא  לא יודע מההכל בסדר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14ביקשתי ממך. אני ביקשתי ממך תעזור לנו לצוות שיוכל להיעזר בחוות דעתך. לא קיבלתי חוות  

 15 דעת ממך. נאלצנו לקחת את חוות הדעת כפי שתואמת גם את חוק העזר.  

 16 מדברים ביחד 

 17 רגע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 לא שמעתי דבר כזה אבל היא אומרת אנחנו הבאנו.   מר יעקב קורצקי:

 19 .  אני אסביר לך ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 הלכנו לעמותה.    :עו"ד גייל שורש

 21 ? הלכתם לעמותה? למה לא למועצה מה זה הפקרות מר יעקב קורצקי:

 22 לא רוצה להיגרר. לא זה הפקרות אחרת. אני אסביר לך.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 פעם ראשונה אני שומע  דבר כזה.   מר יעקב קורצקי:

 24  מי העמותה? רגע :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25אני אסביר. אני מאחר ולא קיבלנו את עמדת היועץ המשפטי כדי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26שנוכל לגבש את מסמך המדיניות אלא קיבלנו משהו אחר לגמרי, אלא רק אכיפה זה מה שהיה.  

 27סליחה  פניתי לחברי המועצה. ביקשתי מכולם את רשותם להיעזר בשירותי גוף שיתנו לנו כיוון. 

 28יבלנו  רגע אבל אם הוא נותן לך את מה שאתה מבקש. מה לעשות? ממי אני אבקש? אז ק
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 1אלינו ישראל חופשית,   פנוזה היה בסיוע של גייל ושל בתשי ושלי כשפנו אלי.  ,בהתנדבות את עמדת

 2הבאנו את זה   .שעשו את הדבר הזה והובילו את המהלכים האלה. לקחנו את זה אימצנו את זה

 3זה מה שצריך. צר לי אם היינו מקבלים את   .בפני הצוות וזה מובא עכשיו כאן כדי לאשר את זה

 4 חוות הדעת לצורך כדי לסייע לנו רק כדי שנוכל לגבש את העמדה לא קיבלנו מה אני יכול לעשות.  

 5אני חייב לענות על זה. אחד, אתם כן קיבלתם חוות דעת משפטית שנדחה הכל   עו"ד מיכה בלום:

 6כל מה שכתוב במה שאתה הבאת מופיע גם בחוות הדעת שלי.   ,לא רק זה  .בענייןוסייעה לכם 

 7  הנדון עמדת היועץ המשפטי  , 17.3.25-מנכ"לית העירייה במלך שתיים, אתה ביקשתי מגברת פרח 

 8ת מליאה  בימי מנוחה. בהמשך לישיבמתחמים בנוגע לפעילות עירונית  מסמך מדיניותגיבוש 

 9התקבלה הצעת ראש העיר להקמת צוות שיגבש מסמך   בה  9.3.25 שהתקיימה ביום מועצת העיר

 10המשפטי   היועץ הכוונת  את עמדת ובימי מנוחה. אבקש  פעילות מתחמיםבנושא  עירונית מדיניות 

 11. אודה להתייחסותו בנושא. אני נתתי  לנושא יעוץ משפטי חיצוני  לעירייה בנושא זה ככל הנדרש

 12 קיבלת.  שביקשת בדיוק מה 

 13 מה היה הסיפא של הדברים בסופו של דבר?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14היה סיפא שצריך לכבד את החוק מה לעשות. אתה רוצה להגיד לא לכבד את   עו"ד מיכה בלום:

 15  החוק?

 16 לא אמרתי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 צריך לשלוח פקחים בגלל שזה מה שכתוב בחוק מה לעשות.   עו"ד מיכה בלום:

 18 זה הכל. . הם קיבלו ממני מכתבי אזהרה וטיפלנו בזה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 סמכות.    אין לך .יכול להגיד לפקח לא ללכת  גם לאמצוין. אתה  עו"ד מיכה בלום:

 20 ? למה אתה מדבר באין לי סמכות. אני אמרתי שיש לי סמכות :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 לא אמרתי.  עו"ד מיכה בלום:

 22 למה אתה אומר אין לי  סמכות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 אני מדגיש.  עו"ד מיכה בלום:

 24אל תדגיש דבר שלא. אני פעלתי בדיוק לפי המכתב שלך. אני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25   הלכתי והזהרתי וטיפלנו בזה. 

 26 מדברים ביחד 

 27גם עכשיו אני פועל לפי ההמלצות. זה הכל. חברים. עידן בבקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 בהחלט אנחנו פועלים לפי המלצה.  מר דן רוק:עו"ד עידן למ 
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 1  כרגע אנחנו פועלים נכון? .סליחה רגערגע  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 לא.   אם אתם שולחים פקחים כן. אניכן.  עו"ד מיכה בלום:

 3  לא כרגע לגבי המסמך? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4שתף פעולה אני גם אקדם את המסמך  א כן. אין לי בעיה עם המסמך הזה. אני  עו"ד מיכה בלום:

 5 הזה.  

 6   על הכיפק. בסדר גמור.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7מאז אותה חוות דעת של היועץ המשפטי אני יושב ישבתי כבר גם עם היועץ   דן:עו"ד עידן למ

 8אפרופו החוק שתוקן שהונח לפנינו לא רוצה להיכנס לכל  , המשפטי. גם עם התובע העירוני

 9אנחנו    2018ההיסטוריה כי היא לא רלוונטית. כרגע חוק העזר פתיחת בתי עסקים התשה"ח 

 10דאז ובקרוב מאוד יונח גם החוק העזר   ההיא יושבים לתקן מסמך המדיניות הזה הולם את ההצעה 

 11 החדש בהתאם לאותה חוות דעת של היועץ המשפטי ולמסמך המדיניות.  

 12 עוד הערות?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 אחרי שמעבירים את מסמך המדיניות כל מי שפותח עסק שלא בהגדרה הזאת.   שאלה. מר דן רוק:

 14כרגע ההגדרה לא מחייבת עד שלא יהיה תיקון חוק עזר מבחינתנו זה לא קיים.   עו"ד מיכה בלום:

 15 כשיש חוק עזר נפעל.  

 16 ישלחו פקחים? גם עכשיו שמעבירים את זה.  מר דן רוק:

 17חוק יש. יופיע ברשומות כדי  יש לך לא שייך להעברה של זה. זה לא אושר.   עו"ד מיכה בלום:

 18 לאכוף אותו. כל זמן שהוא לא מופיע ברשומות.  

 19  ?דוחותעדיין יצטרכו לקבל את  ?האזורים מה קורה בשאר  ?במידה וזה יעבורו מר דן רוק:

 20 זה על פי חוק העזר. מה שיהיה בחוק העזר מסמך המדיניות הולם את חוק העזר.   דן:עו"ד עידן למ

 21 איך מתמודדים עם האפליה שזה כן וזה לא?  מר דן רוק:

 22 אתה קובע אותה.   לא כי :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 אבל אם אוסישקין גם רוצה לפתוח?  מר דן רוק:

 24 מדברת על פאתי העיר. זה אנחנו אתה קובע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 מדברים ביחד 

 26אתה צריך חוק השבת הוא חוק אין מה לעשות. הוא אומר דבר   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 ב.אחד אתה יכול לא יש נקבעו במקומות אחרים כמו בהרצליה למשל. כמו באשדוד. כמו 

 28 ושמה הם עברו?  מר דן רוק:
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 1 .כן ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 חודשים.   3באשדוד היו הפגנות  :גב' פרח מלך

 3 מדברים ביחד 

 4   חוק עזר עירוני זה עובר למשרד הפנים? :מר יעקב קורצקי

 5 בדיוק כמו שכתוב.  . אזור א'נושא לפי מסמך המדיניות יקבע גם ל דן:עו"ד עידן למ

 6 . הלאה חברים בסדר אפשר להתקדם. אני מבקש :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 על ההתנדבות ועל הייעוץ הזה.   תצריך גם להודות לישראל חופשירגע אבל  :גב' הדר שוייצר

 8ודנו בחוק  אני רוצה להודות לחברי הצוות שישבו ביום הזיכרון  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9אני חושב שזה תואם את התפיסה בגדול של כלל חברי המועצה   .וכל זה וישבנו ודנו בנושא

 10 והתושבים. שבפאתי העיר ניתן לפתוח עסקים בשבת. ותודה לכל.  

 11 הצוות מייצג כמעט את כל הסיעות במועצה.   מר גיא קלנר:

 12תודה לכל מי שעסק במלאכה כל מי שתומך. כל מי שרוצה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13לקדם כדי שרמת השרון תישאר עיר חופשית, פלורליסטית, ליברלית. תודה רבה. נאשר את מסמך  

 14 מי נגד?   המדיניות כדי להעביר אותו לאישור משרד הפנים. מי בעד?

 15 מדברים ביחד 

 16 תודה רבה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 אני כפוף ליעוץ משפטי הכל בסדר הצבעתם.  :ר יעקב קורצקימ

 18 הכל בסדר מה עכשיו.  

 19 

 20 

 21 

 22 

 אישור מסמך מדיניות לפתיחת עסקים בשבת בהתאם להחלטה ואישור הצוות    :החלטה

 העירוני שהוסמך להמליץ על אישור מסמך המדיניות                  

 לירון בלומנר, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש,  איציק רוכברגר,  בעד:

 דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק           

 יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי   לא השתתפו:
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 1מתברר שבקדנציה הקודמת מסיבות כאלה ואחרות הייתה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 החלטה של ידעתי עליה וגם אצלי במשרד לא ידעו כי זה צוות חדש ולא מפרסמים ועושים את 

 3הדיון רק בסוף הישיבה בלי תפוצת נטו בגלל לא יודע מה השיקולים. בסדר בינתיים ברגע שפרסמו  

 4את זה בתום לב פרסמו בסדר יום זה יצא החוצה. אז כבר אין לזה משמעות כבר לעניין הזה.  

 5 ?  חברים הגשנו הוועדה איפה השמות

 6 מדברים ביחד 

 7 כאילו נותן לזה עוד סבב.   מר גיא קלנר:

 8תעצור את השידור. תעצרו את השידור. הכל בסדר. טוב יקירי   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9היו שלושה עשר מועמדים. ונבחרו המועמדים    2025העיר.  הפרוטוקול של ועדת יקיר העיר לשנת 

 10דגון צילה, אבירם תמר, מזרחי ריבה ולוינסון דורון בועז. נודלמן יצחק ובלש תקווה.   : הבאים

 11. זה כבוד לנו היה נשיא הטכניון ומאחר  101מטעם ראש העיר האלוף עמוס חורב שהוא בן 

 12שבשנתיים האחרונות לא התקיים טקס של יקיר ביקשתי את טובה קליין שהובטח למשפחתה  

 13למרות שהיא נפטרה טובה קליין שהייתה באמת פעילת ציבור אמיתית הובטח למשפחה שלה  

 14לפני שנה ושנתיים לא היה שטובה קליין תקבל את  ששיוקם. אז ביקשתי כנציג ראש העיר מאחר 

 15האות למרות שהיא נפטרה. כלפי המשפחה זה היה חשוב מאוד ואני חושב שזה ראוי. יש הערות  

 16 משהו חברים? מי בעד? פה אחד תודה רבה. ברכות.  

 17  חברים מי בעד? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 

 19הנושא הבא אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי. כאשר   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 ע"ש יעל מן.  4רחוב מספר 

 21 זה עוד מהקדנציה הקודמת?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

   2025אישור פרוטוקול ועדת יקיר העיר לשנת  .11

   2025אישור פרוטוקול ועדת יקיר העיר לשנת    :החלטה

 פה אחד   בעדכל חברי המועצה הצביעו 

ע"ש  5ע"ש יעל מן ורח' מס'  4אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי רח' מס'  .12

 . מצ"ב -יהודית ניסיהו
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 1                                           , מי בעד?ע"ש יהודית ניסיהו. אוקי. חברים 5כן. ורחוב מספר  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2מדובר בשתי נשים שהיו במוסד אני רוצה להגיד  רגע, אני יכולה להגיד משהו.   :עו"ד גייל שורש

 3 שזה כבוד.  

 4 מדברים ביחד 

 5יש משהו מאוד יפה ומכבד שקוראים שמות.   באמת מהמקום הזה רציתי להגיד עו"ד גייל שורש:

 6זה מאוד מכבד ואותי באופן אישי מרגש שקוראים שני רחובות בעיר הזאת שהמוסד נמצא בשטח  

 7נשים פורצות דרך במוסד. זה גאווה לעיר  שתי  מוניציפאלי שלה קוראים שתי רחובות על שם 

 8וגאווה למוסד. אני מקווה שתעדכנו את ראש המוסד שהוא יעדכן את עובדי המוסד על כך שנקראו  

 9 שני רחובות על שם אותן נשים. באמת שאפו.  

 10על יוסף שמש וגם של ראש כבר קראנו כמה. בכהונה שלי אז   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 המוסד דגן ומאיר עמית.  

 12בעצם קידמו  ש אבי גרובר עידן ולקדנציה הקודמת   בהקשר הזה קרדיט :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 של קריאה על שם נשים וזה חלק מזה.  הזה את הנושא 

 14  ?מי בעד הכל בסדר. נכון.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15היות שכן התייחסו נקריא מה הן עשו שגם האנשים ידעו מהלך קדום אושר   דן:עו"ד עידן למ

 16יעל מן אשת מוסד השתתפה במבצעים רבים    . אז אכןשמותהתודה לוועדת ובקדנציה הנוכחית  

 17ושונים בארצות ערב המפורסם ביניהם הוא מבצע אביב נעורים שבו נטלה את החלק המרכזי  

 18בעצם נשארה ללא משפחה אין לה משפחה מדרגה ראשונה אלא בן  שסיהו יוהראשי. ויהודית נ

 19לפני שהמוסד הוקם  שזה  הגיעה מיחידת מסגרת אליו יחיד שנפטר ובעלה נפטר. סוכנת מוסד  

 20השתתפה במבצעים רבים בשל קליטתה במספר שפות בין המפורסמים שבהם נטלה חלק היה  

 21מכר והיא סיימה  כיוסף שוהילד  מבצע הבאתו של אדולף הייכמן לישראל והמבצע השני לאיתור  

 22 כראש מחלקת כוח אדם במוסד בהחלט שתי נשים פורצות דרך וכבוד גדול לעיר.  

 23 ? פה אחד. תודה רבה פה אחד :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 

 25 

                          ע"ש  5ע"ש יעל מן ורח' מס'  4אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי רח' מס'  :החלטה

 יהודית ניסיהו                 

 פה אחד  בעדהצביעו  ששהו באולם המליאה  כל חברי המועצה 



   4.5.25  -  15מן המניין מס' ת מליאה ישיב 

59 

 

אישור ראש העיר מר איציק רוכברגר וחבר המועצה אוהד בלייר, כדירקטורים בתאגיד המים   .13

 . "שרונים"

 1אישור שלי ושל אוהד כדירקטורים בתאגיד המים  הנושא הבא זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2שרונים אני אסביר למה זה עולה שוב זה כבר עלה פעם קודמת ועלה לפני. רשות המים ביקשה  

 3 .  את ההצבעה תנהלשאנחנו לא נשתתף בישיבה ונצביע לעצמנו. אנחנו יוצאים יעקב 

 4 מר איציק רוכברגר ומר אהד בלייר יצאו מהחדר. 

 5תאגיד  בדירקטורים לחבר מועצה אוהד ו רוכברגר  איציק אישור ראש העיר מר   :מר יעקב קורצקי

 6 פה אחד.   .המים שרונים מי בעד? תחזור

 7 

 אישור ראש העיר מר איציק רוכברגר וחבר המועצה אוהד בלייר, כדירקטורים  :החלטה

 בתאגיד המים "שרונים"                

 

 איציק ואהד שהו מחוץ לאולם המליאה בעת ההצבעה. 

    פה אחד בעדהצביעו כל הנוכחים במליאה 

 8 

 . )יוסבר על ידי גזבר העירייה מר אסף אפרים( 2025אישור תבחינים לתמיכות לשנת  .14

 9גזבר   2025לשנת   אישור תבחינים לתמיכותטוב הנושא הבא זה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 בקשה. ב

 11ל תמיכות של  נוהבעל ידי המחלקה המשפטית יחד   שנכתבומדובר על תבחינים  : מר אסף אפרים

 12 .  כבר אם אני לא טועה 2023לשנת  ונכתבו  שר אוצרמשרדי הממשלה 

 13 על ידי גזברות.   עו"ד מיכה בלום:

 14מחלקה משפטית. התבחינים מדברים על מוסדות  יחד עם הכמובן אבל זה   : מר אסף אפרים

 15לא היה   24שאפשר עמותות שיכולות להגיש בקשה לתמיכה. כל הקריטריונים נרשמו ונבדקו. שנת 

 16דרישה שעלתה. מבקשים לאשר   ,אנחנו מעלים מאחר ואין לנו גם שינויים 25שינוי בתבחינים. שנת 

 17אותם. תבחינים יפורסמו לעמותות יבחנו על ידי גורם חיצוני יחד עם הוועדה המקצועית בראשות  

 18 מי מטעמם ולאחר הבחינה נעלה אותם לאישור מליאה.  או  ומחלקה משפטית וגזברות.  יתמנכ"ל 

 19 שאלות?   :מר יעקב קורצקי
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 1ספורט אנחנו  עמותות הלאור התהליכים שהיו פה עם העמותות ונושאים של  כן.  : מר אהד בלייר

 2רוצים להציע עוד תבחינים או לחזק תבחינים קיימים על מנת שלעירייה יהיה יותר כוח בידיים  

 3שהכל נעשה בצורה חוקית והולמת את הייעוד  ואיזה שימוש נעשה בו  ,לבדוק לאן הולך הכסף

 4לא בדיוק קורה. מבקשים להוסיף לתבחינים הגשת מאזן בוחן של   ,שלה. מה שראינו לפי דו"חות

 5תיתן כל חשבונות הבנק שיש לה ולא רק   , העמותהשנת הכספים הקודמת. לאפשר לעמותה

 6צריך להגיש את כל תדפיסי הבנק, אבל  לאפשר לא מראש ו .החשבון העיקרי אליו מועבר כסף

 7לעירייה לבקש ולבדוק את חשבונות הבנק במידת הצורך. מבקשים להוסיף בדיקה של  לאפשר 

 8ניגוד עניינים של בעלי התפקידים בעמותה. היום קיימת הצהרה כללית מאוד. שלא ברור יש כל  

 9   .הזמיני הגדרות בחוק, כל רשות, כל חוק, יש לו את ההגדרה שלו לניגוד העניינים. וצריך להיות מ

 10 הזאת.  הזה כאילו ההנחיות שצריך לתת לוועד  ר:נגב' לירון בלומ

 11 . . ניגוד ענייניםנכון אלה התבחינים. ראינו שבתבחינים ההצהרות מר אהד בלייר:

 12 רגע שנייה. תן לו לסיים ותגיב שצריך. אין בעיה. בבקשה אהד.  מר יעקב קורצקי:

 13של בעלי תפקידים בעמותה. תצהיר העידר ניגוד  עניינים.   יישל ניגוד לבצע בדיקה   מר אהד בלייר: 

 14  .. סליחהנוספים לאגודת הספורטתבחינים   ברורים של ניגודי עניינים. תבחיניםעניינים לפי 

 15קציב מאוזן בר ביצוע.  כלליים שחשוב להדגיש  אותם. זה הגשת תתבחינים  לעמותת הספורט

 16ללא גירעון במידה ויש גירעון    הקודמותממקורות מבוססים ולבדוק שהאגודה סיימה בשנתיים  

 17עמותה שמגישה. תקציב שיסתיים בגירעון צריכה להציג תוכנית הבראה מאושרת על ידי גורם  

 18   ל. לא ישמשו  שלנו  שהכספים וברת ביצוע שהיא מקצועי ועל ידי ועד העמותה תוכנית 

 19 לתמוך בעמותה שיש לה תוכנית הבראה?   דן:עו"ד עידן למ

 20 אם היא בגירעון.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 21 היום זה אפשרי.   : מר אהד בלייר

 22 לא לתמוך בה בכלל אם היא בגירעון.  עו"ד עידן למדן:

 23סעיף נוסף עוד  מקבל. תוכנית  .תךאיאני מסכים   .וכמובן .או קי מקבל את זה מר אהד בלייר:

 24פעילות בהתאם לחוק. במידה ועמותה  זה סעיף שאנחנו מבקשים להכניס חשוב שיהיה כתוב 

 25 .  אז ישלל ממנה הזכותפועלת שלא בהתאם לחוק 

 26 ו כאילו. ביקורת. יכולה לפעול בלי שהיא עוברת אבל עמותה לא  :גברת לירון בלומנר

 27תקין כל שעל העמותה להגיש זה הדו"ח  ניהול שכתוב אישור  כ .אני אסביר : מר אהד בלייר

 28מאוד נמוך הוא לא קובע    , סףפשטנימאוד מאוד  המילולי והדו"חות הכספיים שלה. זה משהו 
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 1שלא לעמוד בחוקים  זה מאפשר קובע דברים מאוד מאוד בסיסיים. עמידה בחוקים אחרים. 

 2,  מהשחקנים  33%ספורט אנחנו מבקשים הגדלה של אחוז המינימום ה בנוגע לעמותות אחרים. 

 3מנהלי  ודרישה מאו שיחקו שלוש עונות בנוער של רמת השרון  ו/רמת השרון מקבוצה השחקניות מ

 4 עמותה להצהרה על כל החובות של העמותה. זהו.  ה

 5לגבי כל הסעיפים אין לי התייחסות .זה צריך להיות  אני יכול להתייחס?  עו"ד מיכה בלום:

 6להטמיע את זה בצורה ראויה בתוך   התייחסות גזבר. אולי אתם צריכים לשבת עם הצוות המקצועי

 7זה   .ניגוד עניינים אני חייב לציין שאין לי סמכות לעשות את זההלגבי   .הגדרות והתבחיניםה

 8  י לא אוכללבדוק להם ניגוד עניינים. גם אם תקבעו את זה אנואין לי סמכות עצמאית  עמותה  

 9 .  לממש את זה

 10 כבר היום יש בחוברת תבחינים הצהרה על.   : מר אהד בלייר

 11נכון. זה נקבע בהתאם למדינה אני לא יכול על עמותה עצמאית הרי מה כל   עו"ד מיכה בלום:

 12שיש לנו. אני לא יכול   בהתאם לתבחיניםנושא התבחינים, אני נותן כסף לעמותה ושוכח מהכסף 

 13 מעבר לזה. בסדר אתה יכול.  

 14שוכח ממנו. אני רוצה לראות  ואתה מספר סיפור שהוא לא נכון. אני לא נותן כסף  : מר אהד בלייר

 15 שהכסף עבר לייעודו עכשיו אני אומר.  

 16 לא שוכח ממנו.   עו"ד מיכה בלום:

 17 זה מה שאמרת.   : מר אהד בלייר

 18כסף שאתה נותן לעמותה שתתנהל איתו בסדר. היא לא  זה תמיכות   .אני לא עו"ד מיכה בלום:

 19עמותה עירונית שלי. ואני לא מנהל אצלה. לכן אין לי סמכות. אתה יכול לקבוע בתמיכה מה  

 20ניגוד עניינים הצהרה כן הם צריכים   לבדוקאני לא יכול ושאתה רוצה שאני אכתוב בניגוד עניינים 

 21 לחתום על הצהרה. לבדוק אותה אני לא יכול.  

 22 אם ההצהרה לא נכונה.  ו מר דן רוק:

 23 . לעשות שום דבר גם אם חבר מועצה נותן לי הצהרה לא נכונה אני לא יכול עו"ד מיכה בלום:

 24  אני אומר שאתה טועה ואתה מטעה וזה לא נכון.  אז  : מר אהד בלייר

 25 אנחנו צריכים לכבד את מה שאומר היועץ המשפטי.  אבל  :מר גיא קלנר

 26 זה לא נכון.  אני מכבד אבל  : מר אהד בלייר

 27 אבל אוהד.  :מר יעקב קורצקי

 28 יש כמה הגדרות למה זה ניגוד עניינים.  עכשיו אני אומר,  : מר אהד בלייר
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 1פעם אחת הוא מטעה. פעם אחת צריכים לשמוע רק את היועץ   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 . המשפטי

 3   מדברים ביחד

 4 גייל.   אהד אתה סיימת? מר יעקב קורצקי:

 5תבחינים מועצת הרשות המקומית  שלכם למבלי לקבוע מסמרות לגבי ההצעה  :עו"ד גייל שורש

 6ראשון בספטמבר לשנת הכספים  התבחינים מאחר שהמועד הוא השינוי  הלא יכולה לאשר את 

 7הקודמת. זה מה אי אפשר. דרך אגב המועצה צריכה כן לקבל חוות דעת של היועץ המשפטי. זאת  

 8אומרת שאני חושבת שצריך להיכנס לתהליך של שינוי תבחינים לקראת השנה הבאה. מה כן. גם  

 9שנקרא פיקוח והוא   פרק בנוהל התבחינים העירוני וגם בנוהל התבחינים של משרד הפנים יש 

 10מאפשר לנו לקבוע קריטריונים הרבה יותר רחבים לפיקוח על השימוש בתמיכה. הוא מאפשר  

 11חלק מהם דיברת עליהם. כל הפרק הזה למיטב בדיקותיי ברמת השרון לא נעשה.  שלקבל מסמכים 

 12  היא יכולה למנות. סליחה, אנחנו יכולים לבקשיש הנחיה המנכ"לית היקרה היא יכולה והגזבר 

 13כללים שיקבעו בוועדה   כהחלטת מועצה למנות מישהו שיעשה את הפיקוח מטעמנו על בסיס 

 14צריך להכיל אותו מידי  לדעתי פשר להכניס את הכללים האלה. זה המנגנון המיידי ש אהמקצועית 

 15שנה. ברגע זה בשנה הזאת שעדיין לא הוכנו התבחינים כפי שהצעתם. אז אני מציעה אם זה מקובל  

 16את המנכ"לית למנות גורם   וננחהלהצהיר פה בעצם נפעיל את פרק הפיקוח על השימוש בתמיכות  

 17 מקצועי.  

 18קודם כל העמותה היא תחת גורם מקצועי שרואה חשבון בועז גזית שכבר קבענו   :מר יעקב קורצקי

 19 הוא גם כן בזכות חתימה.  

 20 מדברת ספציפית.  לא לא. אני  :עו"ד גייל שורש

 21 היא מדברת באופן עקרוני. מר גיא קלנר: 

 22 מקובל מאוד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23  מקובל מה שאוהד אמר מקובל על כולם. אין ויכוח בכלל.   :מר יעקב קורצקי

 24 . . לא זהאבל יש פה שני אלמנטים :מר גיא קלנר

 25אני רוצה להגיד משהו עקרוני. הדבר הזה לא בא  , איציק אני מציעה :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26  הוא בא בגלל שהמנגנונים לא עבדו. לכן אנחנו רוצים לייצר מנגנונים שבהם העירייה בחלל ריק. 

 27 תוכל לפקח טוב יותר על מה שקורה בעמותות.  

 28   .  מצוין ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1ועבודה על  וניקח את התבחינים   אני מציעה שנאחד את הדברים : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2זה נחמד אם היית מודיע לנו כשאת רואה את זה.  שנה הבאה. המול   אל התבחינים בהצעה שהצענו

 3 שהצעה לא רלוונטית.  ככמו שפרח הודיעה 

 4   אני אשקול.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5  מאוחר מידי לשנה הזאת. עלה לנו עוד כמה הצעות פשוט יש עוד הצעות.  דן:עו"ד עידן למ

 6 אומרת שצריך להגיד לה באופן קולגיאלי.  לא היא  :מר גיא קלנר

 7 אני אקח את זה לתשומת ליבי.  היא אמרה,  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8הצעה  ה עםלשנה הבאה ולאחד את לעבוד עם זה בכל מקרה זה אפשר  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 של הבקרה בסעיף הפיקוח. ולהצביע על הצהרה.   גיילשל 

 10   הפיקוח קיים.תבחינים צריך לשנות. אבל יש הבדל.  :גב' נאוה פרס

 11 להפעיל אותו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12  זה מה שאמרתי.   :עו"ד גייל שורש

 13  הם סעיפים. רוב הסעיפים שנאמרו פה. מר אהד בלייר:

 14 צריך ליישם. רק  דן:עו"ד עידן למ

 15 בצורה זו או אחרת.   : מר אהד בלייר

 16יש ממדים שצריך   שגם הפיקוח לפני שאתם רוצים לקבוע נוהלאני רק אומרת   :עו"ד גייל שורש

 17 לקבוע מה חבילת הפיקוח שמועצת רמת השרון רוצה שתהיה לתמיכות.  . צריך  לפקח

 18 . אני רק אומרת בואו נצביע על הדבר הזה ועל :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 על המנגנון.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20תביאו גם את הדמות שהיא תהיה המפקחת לאישור  שעל המנגנון ורגע.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 המועצה.  

 22 מתאים.    :עו"ד גייל שורש

 23 ע.  אין לי כרג  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 לא כרגע לכשתהיה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 נודיע בסדר גמור.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 בואו נצביע על.  אז  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 חברים בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1מה שאתם מחליטים אני לא אני אגיד לך למה אני חושבת שכן צריך להצביע.    :עו"ד גייל שורש

 2אבל למען    .קודם כל תהיה פה פה אחד. ויש משמעות להחלטה של מועצת העיר זה לא הצעה שלי 

 3 הסדר הטוב.  

 4 . לישיבה הבאה תגיעו עם שם של בן אדם :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 בעיה זה א' ב' חייב.   יןא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6הם דברים שבצורה כזאת או אחרת. קיימים בחוברת   שהצענורוב הדברים  : מר אהד בלייר

 7 .  ומתייקים אותם הם לא עוברים בדיקה. שמים אותם . אממה,התבחינים

 8 מדברים ביחד 

 9 מקובל חברים. מקובל.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10שהוא ייבדק וזה  אלא וזהו.   יתויקלא הוא מה שאנחנו רוצים כשמגיע הטופס  : מר אהד בלייר

 11יש משרד רואה חשבון שבודק את זה ולא סתם מזכירה שבודקת שהגיעו כל הטפסים   שוכרים

 12 . ובטח כשמגיע מידע חיצוני. שיבדקו את הדברים

 13  בעד  אנילא רק משרד חיצוני גם מטעמנו נכניס דמות. מקובל.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14   .  ההצעה

 15וזה  הייתה לנו בדיקה גם של ועדה של המועצה שהייתה בדיקה נוספת לבדיקה   דן:עו"ד עידן למ

 16 . מאוד יעילמאוד 

 17 רק מקצועי. תאמין לי רק מקצועי. גיא. קלנר אני מצביע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 . פוליטי. וזה לא מקצועי. קודם כל התבחינים האלה מר דן רוק:

 19  נכון. שנה קודמת. גב' פרח מלך: 

 20 שנה קודמת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 נכון נטו פוליטי.   :מר יעקב קורצקי

 22  נכון. אנחנו נבדוק.   :גב' פרח מלך

 23  מדברים ביחד 

 24  מה זה האמירות הסתמיות האלה? ? רגע רגענטו פוליטי  פירושמה  דן:עו"ד עידן למ

 25   זה לא סתמי.   :גב' פרח מלך

 26אם התבחינים האלה הם  ?סתמי. מה זה התבחינים האלה הם פוליטיים דן:עו"ד עידן למ

 27עכשיו זה גם פוליטי זה אותו דבר זה תבחינים שמועצת העיר   תשנהפוליטיים אז מה שאתה 

 28 קובעת.   
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 1 מדברים ביחד 

 2 . חברים אני מבקש :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3זה היה עיניים נוספות. זה בדיוק העניין הייתה ועדה נוספת שבאה ממועצת העיר   דן :עו"ד עידן למ

 4 והיה עין נוספת ובוחנת לאותם תבחינים.  

 5 לא הבנתי. אנחנו נצביע על הכל ביחד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 ה. יש פה.  להצביע על בדיקתמר דן רוק: 

 7 המועד האחרון היה.  אתה לא יכול לשנות.   :עו"ד גייל שורש

 8 .  ביקשת :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 מדברים ביחד 

 10 אין מה להצביע לא ככה ולא ככה.    :עו"ד גייל שורש

 11   לא. לאשר את התבחינים. כן. אין מה לעשות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 מה הם רוצים לסייג?  איציק נשאל אחרת,  מר דן רוק:עו"ד עידן למ

 13 מדברים ביחד 

 14הליך של הצבעה. התבחינים ממשיכים כי אם היינו רוצים להצביע או  פה  אין  :עו"ד גייל שורש

 15 זהו.   בספטמבר סעיף היינו צריכים לעשות את זה ,לשנות סעיף

 16 נכון.   :גב' פרח מלך

 17 אישור תבחינים? צריך לאשר. זה מה שצריך.   רשמתם לילמה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 לאשר בלי יכולת לשנות.   :מר גיא קלנר

 19  בלי שינויים.   :גב' פרח מלך

 20 אבל מה עם סעיף הפיקוח?   :מר גיא קלנר

 21 זה לא קשור.   :גב' פרח מלך

 22הבנו. בואו נסכם. תקשיבו. אני מבקש לאשר את התבחינים ואת   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 וליישם את מערך הבקרה והפיקוח.  2025התמיכות לשנת  

 24  אפשר להצביע לפי קטגוריות? מר דן רוק:

 25 מדברים ביחד 

 26רגע. אתה מבקש להצביע סעיף סעיף. חברים מי בעד להצביע   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27   ?  סעיף -סעיף
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 1קטגוריה אחת או שתיים שאתה רוצה להתנגד  להתנגד לו? יש משהו שאתה רוצה  דן:עו"ד עידן למ

 2 לו. 

 3 מי בעד להצביע על התבחינים כמקשה אחת? חבר'ה די.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 יש משהו שאתה רוצה להצביע נגד.   דן:עו"ד עידן למ

 5מה זה משנה. אבל הוא שאל. סעיף, סעיף מה אתה רוצה? לא.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6באמת בואו תנו לנו להתקדם. חברים אני מבקש לאשר חברים. לא יאומן. חבר'ה בואו נתקדם.  

 7 חברים.  

 8זה בדיוק כמו התקציב מר רוכברגר. יש איך מאשרים את התבחינים. לא   :ד דניאלה רון יעקביעו"

 9תיתן לרשות המקומית תמיכה אלא לפי תבחינים שנקבעו לפי נוהל. יש נוהל והנוהל הזה אומר  

 10הוועדה המקצועית תגיש הצעה לתבחינים חדשים לתמיכה. כל שנה צריך לעשות את זה מחדש. לא  

 11יאוחר מחודשיים לפני המועד הקבוע לאישור התבחינים על ידי המועצה. התבחינים יגובשו  

 12 בהתאם לנושא התקציב  

 13 זה נעשה כבר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14המועצה לא תאשר את התבחינים אלא לאחר שקיבלה חוות דעת בכתב   :ד דניאלה רון יעקביעו"

 15עקרון השוויון.  השמירה על  מהיועץ המשפטי לרשות תבחינים הינם בהתאם להוראות לרבות עניין  

 16 יועץ המשפטי לרשות יהיו בתנאי. סליחה.  של התבחינים שיקבעו לאחר שחוות דעתו ה יש נוהל. 

 17 מדברים ביחד  

 18 התקציב בסדר.  על  סליחה רגע. הבנתי עכשיו יהיה לי סיפור :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 .  להסביר שזהלא אני לא עושה סיפור אני מנסה  :ד דניאלה רון יעקביעו"

 20 אתם ביקשתם להעביר את זה למליאה?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 כן.  אם צריך לאשר.  עו"ד מיכה בלום:

 22 בסדר זה באישור שלך. זה נעשה. חבר'ה תנו לי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 הכל נעשה.  אז ברגע שאין שינוי בתבחינים   עו"ד מיכה בלום:

 24  תודה רבה חברים.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 לעשות את זה.    אתה יכול 26אם היית עושה אבל לא עשית. לא. זה מה שאני אומר.  :מר גיא קלנר

 26 מדברים ביחד 

 27   זה מה שאתה מאשר.   2024תבחינים לההצעה שהוא הביא זה  מר דן רוק:

 28 . זה מה 2025ל דן:עו"ד עידן למ
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 1 הוא מסתמך על התבחינים הקודמים ללא שינוי.  25ל :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 מדברים ביחד 

 3 .  2025אחרי שתאשר היום הוא ידפיס את אותו הדבר הזה וישנה ל דן:עו"ד עידן למ

 4  חברים. מיכה מה רצית להגיד? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 זה כן אתם יכולים.  אתם אני אומר לגבי הפיקוח  עו"ד מיכה בלום:

 6 זה בסדר אנחנו מצביעים על זה גם.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 זה בסדר לקחת גוף מקצועי.   עו"ד מיכה בלום:

 8 זה בסדר גמור.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 לגבי שינוי תבחינים צריך להביא את זה לוועדה.   עו"ד מיכה בלום:

 10חברים אני מבקש להצביע  תודה רבה כן. לא לשנה הזאת. יפה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11כמקשה    25. אני מבקש להצביע על התבחינים לשנת  תרגע רגע ,כמקשה אחת על התבחינים מי

 12 הבנתי. הצבענו.   אחת. כמה אפשר להסביר לי?

 13 . אתה בניגוד עניינים בספורט מר דן רוק:

 14 מי?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15 הפרטי שלך. עמותה.  העו"ד כי אתה מינית את   אתהמר דן רוק: 

 16 סליחה הוא לא בעמותה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 ? מה הוא מר דן רוק:

 18סתם יועץ שעוזר לי. הוא לא בעמותה. הוא לא בתיאור   .הוא כלום :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 שום תפקיד רשמי.  

 20 הייתה תגובה רשמית.   מר דן רוק:

 21אני לא יודע מי נתן תגובה רשמית. אני אומר תקשיב טוב אני לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22בניגוד עניינים בשום. אני לא בניגוד עניינים הוא איננו. אתה רוצה לתת לי לדבר? תן לי לדבר. אין  

 23כדי לייצב שם. לעשות סדר  היה בלגאן שלם ביקשתי ממנו לעזור היות ולו תפקיד רשמי באגודה. 

 24הוא  הוא לא בדירקטוריון ו זה כל התפקיד שלו. הוא לא בשכר. הוא לא בעמותה.  .ושנייה רגע אחד

 25 ביקשתי ממנו שיעזור לי מה לעשות.  אז אני לא בשום דבר. מה. אני יושב ראש אגודת הספורט 

 26 זה המהות של ניגוד עניינים.  העו"ד הפרטי שלך  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27סליחה הוא לא עורך דין פרטי שלי. הוא נתן לי סליחה אני לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 בקיצור. בניגוד עניינים 



   4.5.25  -  15מן המניין מס' ת מליאה ישיב 

68 

 

 1 שהיועץ המשפטי יגיד. : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2ה לא על הפרק. הוא לא בניגוד עניינים. אני לא בניגוד עניינים  זראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 3 .  סטופ. אני לא בניגוד עניינים נקודה סטופנקודה  

 4 תעשה מה שאתה רוצה.   מר דן רוק:

 5 שמעתי.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 ניגוד עניינים פרקסלנס.  אבל זה :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 ביא את זה לדיון בסדר. אאני בניגוד עניינים אני קבע שיכשי :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 .  יש יועץ משפטי שיגיד לנו :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9  מה זה קשור אליו? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אין לי שום דבר.  ?יש לך הוכחות לתת לי משהו עו"ד מיכה בלום:

 11 הו אחר. שלא דובר, סליחה. מי . דובר העירייה הוציא הודעה רשמית :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 אני מסביר וחוזר ואומר הוא לא.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13שמת אותו. על הכיפאק. אתה רוצה לעשות סדר? זה מעולה. ברגע ששמת מישהו   מר דן רוק:

 14 מטעמך. 

 15אני חושב אחרת.   לטעמך.עניינים?  אתה קובע שאני בניגוד   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 בינתיים אין החלטה אחרת. אתה קבעת.  

 17 לא קבעתי.   מר דן רוק:

 18 אתה קבעת שאני הכנסתי אותו לעמותה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אתה אמרת.  מר דן רוק:

 20  אני אמרתי איפה אמרתי? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 כן. יש תגובה של העירייה   מר דן רוק:

 22טוב  אני לא אמרתי ואל תגיד שאני אמרתי. הוא לא. הוא לא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 .  סטופרבה הבנתי. לא עונה לך אני לא בחקירה אצלך נקודה.  חברה. תודה

 24 זכות דיבור.  לי לפני שמצביעים יש  מר דן רוק:

 25 דיברת. דיברת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 יש לי עשר דקות.  מר דן רוק:

 27 דיברת מספיק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 לא דיברתי יש לי עשר דקות.   מר דן רוק:
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 1 חמש דקות ודיברת. דבר.  יש לך אין לך עשר דקות.א.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2ברגע שאמרת שמינית אותו כעוזר שלך כמי מטעמך גם אם המטרה היא טובה אנחנו   מר דן רוק:

 3 איתך זה בסדר.  

 4 מה זה איתי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5ביקשת ממנו לעזור והכל מבורך זה  מינית אותו וברגע ששמת אותו שם אתה  ?למה לא מר דן רוק:

 6עמותה הזאת עכשיו מקבלת תמיכה מהעירייה אתה בניגוד עניינים כי יש לך קשר איתו  . והבסדר

 7 זה הכל.  

 8לו שום אינטרס באגודה. אני עכשיו עונה לך. הוא  בסדר גמור. אין   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 שמעתי. הוא לא בניגוד עניינים. חבר'ה סליחה.    .לא בעמותה בכלל. תגיד לי

 10 מדברים ביחד  

 11   אתם מוכנים להפסיק לענות?  חברים די. מספיק. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 מדברים ביחד 

 13ולאמץ את ההחלטה    25שנת לאני מבקש להצביע על התבחינים  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14פיקוח על ביצוע   .של הפיקוח שיהיה לנו פיקוח לרשות המקומית או מטעם הרשות המקומית

 15 התנהלותם מי בעד? ו תבחינים ה

 16ניגוד  מהנושא של המסתייגים מהספורט.   אבלאנחנו בעד הפיקוח  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 עניינים.  

 18 התהליך לדעתי בוצע לא בהתאם לנוהל ולכן אני נמנעת.   :ד דניאלה רון יעקביעו"

 19אנחנו נמנעים גם בשל העובדה שיש ניגוד עניינים של ראש העיר אנחנו   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 נמנעים אנחנו בעד הפיקוח.  

 21קשה. אני נמנע  ב אני למען הסר ספק ולמען אלף ספק אני נמנע. ב :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 כן אני לא משתתף. בקשה. תעשה  

 23 מי בעד?   :מר יעקב קורצקי

 24 לא משתתף.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 הוא מכיר בניגוד עניינים? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26לא אני לא מכיר בניגוד עניינים. אבל אני חבר'ה אני לא רוצה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 לא אני לא בניגוד עניינים. די.  את רוצה בכוח להכניס לי לפה? נים שתעשו.שאחר כך בלג 

 28 למען הסר ספק זה הכל.   דן:עו"ד עידן למ 
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 1 למה אתה מתערב? כולם בעד.  כולם בעד  ?מי בעד :מר יעקב קורצקי

 2   ?פה אחדאז  :גב' פרח מלך

 3 דניאלה גם בעד.  :מר יעקב קורצקי

 4 בעד הפיקוח.   :ד דניאלה רון יעקביעו"

 5 סליחה חברים.  :גב' פרח מלך

 6 לא מפריד איך אפשר להפריד?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 מדברים ביחד 

 8 הפיקוח בתוך התבחינים מי בעד?   ? מי בעד?2025מי בעד התבחינים לשנת  :מר יעקב קורצקי

 9 עשר. בעד.   :גב' פרח מלך

 10 מי נגד. מי נמנע. זהו. ארבעה נמנעים.   :מר יעקב קורצקי

 11מתכוון אני לא בניגוד עניינים  מודה ולא למען הסר ספק ואני לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 שיהיה ברור. הלאה.  

 13זה הצעת ייעול. אף אחד לא מחפש פה. בואו נעשה את התהליכים האלה   :ד דניאלה רון יעקביעו"

 14 כמו שצריך יש תאריך. יש נוהל. יש חוות דעת בואו נעשה את זה כמו שצריך.  

 15 הלאה חברים נושא הבא.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 מדברים ביחד 

 17 

 2025אישור תבחינים לתמיכות לשנת  החלטה:  

 : יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עופר קליך, לירון בלומנר, גייל שורש,  בעד התבחינים

 בת שבע אלקובי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר                            

 קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, דניאלה רון יעקובי נגד:

 איציק רוכברגר  לא משתתף:

 

 ואימוץ ההחלטה שיהיה לרשות המקומית פיקוח על   2025אישור התבחינים לתמיכות בשנת 

 ביצוע התבחינים 

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר  : יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, לירון בלומנר, בעד פיקוח

 שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן מקסימוב                      

 ברנדס, אהד בלייר, דן רוק                   

 איציק רוכברגר  נמנע:
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 1 

 70מעל גיל  הארכת שירותה של עו"ס הגברת שולי ק .15

 2שירותה של עו"ס שולי קוממי הארכת   הנושא הבא. הארכת  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 . 70תקופה מעל גיל  

 4 מחויב לבוא לישיבת המועצה. גב' פרח מלך: 

 5 נכון מחויב לבוא למועצה. מי בעד.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 אין ראויה ממנה כבוד לעיר שלנו.   :מר יעקב קורצקי

 7 פה אחד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8אותו מהלך עם אורי קצב אותו דבר לאפשר לו  היה ראוי לעשות את   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 . 70לעבוד מעל גיל 

 10ויש    70מעבר לגיל  הרבה קודם כל הוא  אני לא רוצה להיכנס ליזה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 לו לא ניכנס.  

 12  70מגיעים הארכות עובדים יש תפקידים שלמרות שמגיעים לגיל  תקשיבי. אבל קרן  :גב' פרח מלך

 13קליטה של עובדים ולכן אנחנו מאשרים את ההארכה כשזה מקבל חוות דעת.  ב יש לנו קושי אדיר 

 14 התפקיד שלו.  

 15 הוא עדיין עובד באגודה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 מקורי שלנו.  ה אני מדברת על תפקיד  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 לא. . האחרון למעשההנושא . חברים הנושא הבא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 

 ( 70מעל גיל ) .ק.ש גב'הארכת שירותה של עו"ס  :החלטה

 פה אחד   בעדכל ה חברים הצביעו 

 

 19 

 20 

 11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  .16

 21  11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 מי בעד? ועדת הנחות.  קיבלתם את זה? 

 23 הסכם פשרה. לא הצבעתם. ועדת הנחות שלנו. הסכם פשרה.   :גב' פרח מלך
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 1 חברים יש לי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 רגע הם לא הצביעו אתם נמנעים. נמנעים שלושה.   :גב' פרח מלך

 3 

   11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  :החלטה

 איציק רוכברגר, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה  בעד:

 פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי          

    קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק :נמנע

 4 

 5 

 שונות

 6בדרך כלל משתדל לא להכניס שונות  משתדל  .חברים נושא אחרון :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7בדקה  אנחנו אבל זה עלה לבקשה של יעקב של גייל ובעלי דוכנים של יום העצמאות. היות ו 

 8התשעים היינו העיר האחרונה למעשה שנאלצנו גם לדחות את האירועים יצרנו לבעלי הדוכנים  

 9העזרה הראשונה   ,ביקשו עזרה . והםשכולם למעשה רמת השרון שבר כלכלי. אני אומר לכם עמוק

 10דיברתי  הסתובבת שנתנו זה להחזיר להם את ההשתתפות בדוכנים אבל ראינו הסתובבנו גם אתה 

 11אני רוצה להסמיך את הגזבר שלנו  והיו כאלה שקנו נקניקיות ולחמניות וכל מיני דברים כאלה 

 12לא הנחה איזה מענק או החזר   .הנחה איזהבהתאם לקבלות כדי שיראו פחות או יותר ולתת 

 13 חמישים אחוז. לא צריך מלא. 

 14 הם קנו סחורה הם נערכו, זה הגיוני מאוד. מר גיא קלנר:

 15  סחורה.  זה נגד קבלות על ה :מר יעקב קורצקי

 16 מדברים ביחד 

 17 לי הצעה מר רוכברגר.  ישעו"ד גייל שורש: 

 18   שלהם. כי זה לא מכסה את כל ההוצאות :מר גיא קלנר

 19   נקים ועדה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 נקים ועדה ונביא את זה כהצעה. מיכה אתה צודק.  מר יעקב קורצקי:

 21 מדברים ביחד 
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 1המדינה הכריזה על היום הזה כיום אסון  שנייה אני רוצה להציע משהו, תראו    :עו"ד גייל שורש

 2צריך מישהו שמבין בדברים האלה אני לא   תהלאומי הכלכלית לאומי. יש לזה השלכות ברמת

 3 מישהו.מבינה. 

 4 מדברים ביחד 

 5   תנו לי רגע איזה מילה. סליחה רגע.  . אני אסביר :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 עוד סעיף עדיף.   שכולם יאשרו. . כאילומצביעיםבשונות לא  :גב' פרח מלך

 7 היועץ המשפטי אמר שבסעיף שונות אי אפשר.    :עו"ד גייל שורש

 8. אני מבקש על דעת החברים לאפשר בינתיים לסגנים יחד עם  נכון :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 המנכ"לית.  

 10 אני גם ביקשתי.   סליחה :עו"ד גייל שורש

 11 ? להיות בפנים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 כן.    :עו"ד גייל שורש

 13 אין בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 הכל בסדר. ותעשה הודעה. לא החלטה   עו"ד מיכה בלום:

 15 אין בעיה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 . אני רק רוצה להגיד משהו לגבי מה שהיה באותו ערב נורא חשוב לי :גב' הדר שוייצר

 17 מדברים ביחד 

 18סגנים תשבו עם המנכ"לית ועם הגזבר. תראו איך אפשר לפתור   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 את הבעיה. ותביאו המלצה לישיבה.  

 20 מדברים ביחד 

 21יש לי רק בקשה קטנה בשם אגף התרבות. זה היה ערב מאוד קשה. הם עבדו   :גב' הדר שוייצר

 22מיכה אתה מפריע לי. וזה היה ערב טראומתי לכולנו אבל את הוצאת הודעה וביקשת   .מאוד קשה

 23מאנשים שוב הכוונה הייתה נהדרת וטובה אבל נוצר שם מצב שסיכן ממש את האזרחים הם כבר  

 24כאוס וגם אבטחה וגם מאגף זה יצר להם ממש מצב  שם לא ידעו שתהיה כזאת התנפלות. נוצר

 25 .סוכן וצריך אנחנו צריכים להיות זהירים פהאוד ממאוד מ

 26 למה לא נערכתם? : עו"ד דניאלה רון יעקובי
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 1מה זה לא נערכנו אמרו לא להגיע לאירועים. ויצאתם בהודעה לאנשים תגיעו.   :גב' הדר שוייצר

 2הכביש היה פתאום הגיעו מלא אנשים בבת אחת בעקבות ההודעה הזאת שוב הכוונה שלכם הייתה  

 3 מדהימה.  

 4   אף אחד לא היה שם.עו"ד גייל שורש: 

 5 יצר שם בעיה.  לא לא זה יצר מאוד גדולה בנושא אבטחה שם.  גב' הדר שוייצר:

 6 אני הייתי.  :מר יעקב קורצקי

 7 מדברים ביחד 

 8   . הם עמדו במצב מסוכן.אמתלי באל תגידי  :גב' הדר שוייצר

 9 תודה רבה הישיבה נעולה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 

 11 

 12 

 13 

 14 

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

 27 

 28 

 29 
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 1 קובץ החלטות

 9.3.25מיום  13-ו  16.2.24מיום  12אישור פרוטוקול מן המניין מס' .1

 . 23.2.25מיום  10-ו 15.1.25מיום  9אישור פרוטוקול שלא מן המניין מס' 

 2 

    9.3.25מיום  13-ו   16.2.24מיום  12פרוטוקול מן המניין מס' אישור  החלטה:

  23.2.25מיום  10-ו   15.1.25מיום   9לא מן המניין מס' שואישור פרוטוקול                

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן,   בעד:

 נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי,            

 דניאלה רון יעקובי          

 קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  נמנעו:

 3 

הצעה לסדר של חברות סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי בעיר . 5

 לחמישה ימי לימוד

 4 

 פה אחד להסיר את ההצעה בעדכל חברי המועצה הצביעו  :החלטה

 

 5 

 הצעה לסדר של חברת המועצה קרן ברנדס מקסימוב בנושא מתן מענה כולל לחתולי הקהילה  .6

 

 6 

 אישור החבר מוטי גינדי כמחזיק תיק הווטרינריה לפה אחד  בעד כל החברים הצביעו החלטה:

 ברמת השרון               

 

 7 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 
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 1 

   .הצעה לסדר של חברי סיעה "באה בטוב" בנושא רובע הדר תכלול צרכים ופתרונות.7

 2 

 החלטה: הורדת הנושא מסדר היום

איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, הדר שוייצר,   בעד:

 עידן למדן, נאוה פרס

 
גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק,  נגד:

 גיא קלנר 

 3 

 הצעה לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי "בנושא תווי חניה באזורים בעיר . 8

 4 

 

 אהההצעה נמשכה על ידי חבר המועצה גיא קלנר בכפוף להצהרת ראש העיר כפי שהוקר

 5 

 6 

 7 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 

 13 

 14 

 הצעה לסדר של סיעת "חופשי בעירנו "בנושא איסור השכרת אצטדיון גרונדמן והפחתת . 9
 מטרדי רעש      

 מגרש גרונדמן לא יושכר לשימוש מפגש ביתי של קבוצות לא עירוניות אלא  :החלטה
  נקודתיים, בנוסף תופחת עוצמת הכריזה  למשחקים                

 
   פה אחד  בעדהצביעו )למעט ענת לין שלא השתתפה בדיון(  כל חברי המועצה  
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 1 

 2 

 אישור מסמך מדיניות לפתיחת עסקים בשבת בהתאם להחלטה ואישור     :החלטה

 העירוני שהוסמך להמליץ על אישור מסמך המדיניות הצוות                  

 איציק רוכברגר, לירון בלומנר, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר,   בעד:

 דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן מקסימוב ברנדס, גייל שורש,         

 , דן רוק  יירבלאהד         

 יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי   לא השתתפו:
 

 

 3 

 4 

 5 

 7 

 8 

 9 

 10 

 אישור מסמך מדיניות לפתיחת עסקים בשבת בהתאם להחלטה ואישור הצוות העירוני . 10
 שהוסמך להמליץ על אישור מסמך המדיניות      

 2025אישור פרוטוקול ועדת יקיר העיר לשנת .11

   2025אישור פרוטוקול ועדת יקיר העיר לשנת    החלטה:

 
 פה אחד .  בעדכל חברי המועצה הצביעו 

                          ע"ש  5ע"ש יעל מן ורח' מס'  4אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי רח' מס' . 12
 יהודית ניסיהו      

                          ע"ש  5ע"ש יעל מן ורח' מס'  4אישור ועדת שמות לקריאת הרובע העשירי רח' מס'  החלטה:

 יהודית ניסיהו                 

 
 פה אחד  בעדכל חברי המועצה ששהו באולם המליאה הצביעו  
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 1 

אישור ראש העיר מר איציק רוכברגר וחבר המועצה אוהד בלייר, כדירקטורים בתאגיד  . .13

 המים "שרונים"

 2 

 אישור ראש העיר מר איציק רוכברגר וחבר המועצה אוהד בלייר, כדירקטורים  החלטה:

 בתאגיד המים "שרונים"                

 

 איציק ואהד שהו מחוץ לאולם המליאה בעת ההצבעה. 

    פה אחד בעדכל הנוכחים במליאה הצביעו 

 3 

   2025אישור תבחינים לתמיכות לשנת .14

 4 

 2025אישור תבחינים לתמיכות לשנת  החלטה:  

 : יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עופר קליך, לירון בלומנר, גייל שורש,  בעד התבחינים

 בת שבע אלקובי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר                            

 קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, דניאלה רון יעקובי נגד:

 איציק רוכברגר  לא משתתף:

 

 ואימוץ ההחלטה שיהיה לרשות המקומית פיקוח על   2025אישור התבחינים לתמיכות בשנת 

 ביצוע התבחינים 

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר  : יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, לירון בלומנר, בעד פיקוח

 שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן מקסימוב                      

 ברנדס, אהד בלייר, דן רוק                   

 איציק רוכברגר  נמנע:

 5 

 6 

 7 

 8 

 9 
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 1 

 2 

 ( 70מעל גיל  ) .ק.ש 'הארכת שירותה של עו"ס גב .15

 3 

 ( 70מעל גיל ) .ק.ש גב'הארכת שירותה של עו"ס  :החלטה

 פה אחד   בעדכל ה חברים הצביעו 

 

 4 

 11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  .16

 5 

   11.12.24אישור הסכם פשרה שאושר בוועדת הנחות מיום  :החלטה

 איציק רוכברגר, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה  בעד:

 פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי          

    קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק :נמנע

 6 




